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فقط برای مطالعه 
 مسئولان محترم !  

تقریباً  نداند  که  نیست  کسی 
داشتن  خودرو،  خرید  خانه،  خرید 
یک  به  رفتن  خوب،  شغل  یک 
خرید  دغدغه،  بدون  مسافرت 
یک زمین کوچک و جمع جور در 
یک  برای  نزدیک  روستای  یک 
کشاورزی و تفریح محدود، خوردن 
یک غذای خوب هفته ای در یک 
رستوران مناسب، ازدواجی به دلخواه 
و داشتن یک پس انداز مناسب، به 
یک رؤیای دست نایافتنی تبدیل 

شده است ... مشروح در صفحه 2

* هرم پور
سرمقاله

از دست رفته ها

  می گویند چرا درباره حجاب بانوان شهر و استانت نمی نویسی؟ وضعیت را دیده ای؟  
می گویم بله. هم دیده ایم و هم خیلی نوشته ام. آخرش که چی. چیزی که امثال من 
بنویسند یک درد دل ساده و نهایتاً شاید یک رفع تکلیف از تعهدمان در قبال فرهنگ 
 جامعه باشد، در حالی که نخ اصلی حجاب در دست دستگاه هاست، نه امثال من. 
می پرسند مثلا کجاها؟ می گویم اکثر دستگاه ها؛  استانداری، فرهنگ و ارشاد، تبلیغات 
اسلامی، ورزش و جوانان، آموزش و پرورش، دانشگاه ها، حوزه های علیمه، سازمان های 
مردم نهاد، شورای شهر و خیلی جاهای دیگر.  می پرسند یعنی می گویی کم کاری می 
کنند؟ می گویم کم کاری نمی کنند. اتفاقاً خیلی هم دلسوز هستند. اما چون گاهی تحلیل 
درست ندارند، به موازات جامعه پیش نمی روند و عقب افتاده اند و  نفس نفس می زنند. می 
پرسند یعنی واقعاً اینقدر بی خیال شده ای؟ می گویم بی خیال نشده ام. من هم متاسفانه 
مانتوهای باز و تن پوش های چسب و بدن نمای بانوان شهرم  را می بینم. من هم فریاد 
ابتذال شرم آور این روزهای شهرم را می شنوم. من هم می بینم که در خلأ گرفتاری به 

ابتلای بزرگ کرونا، دیگر خیلی کسی به این وضعیت فاجعه بار که ... ادامه در صفحه 2

* هرم پور

 

 
 

هرگز شهادت حاج قاسم را 
فراموش نخواهیم کرد

رهبر معظم انقلاب : 

صفحه  ۶

مردم شاهد تعادل قیمت در 
روزهای آینده در بازار باشند

رئیس جمهور : 

 یک وجب از خاک ایران را 
به کسی واگذار نمی کنیم

وزیر امور خارجه : 

صفحه  ۶

#  من ماسک می زنم

اجرای طرح حفاظت از تالاب کجی نهبندان ۵تصمیم خانواده بهبود یافته برای نجات دیگران از کرونا  3بازگشایی مدارس استان براساس وضعیت سه گانه۵

 ۹۰۰ هکتار  ؛ در خدمت گرانی زمین
صفحه  ۶

در نشست روزنامه آوا با موضوع آسیب شناسی علل گرانی زمین در بیرجند عنوان شد: 

بهروزی فر- یک جلسه مطالبه گرانه با رویکرد 
انتقادی برای انتقال گلایه های چندین ساله 
مردم می تواند به یک نشست مشورتی پربار 
و پربازده تبدیل شود، اگر نمایندگان مردم از 
های  طرف  و  بگویند  حق  به  های  خواسته 
مورد پرسش به دنبال راهکاری برای ختم یک 
اتفاقی که  باشند، درست مثل  مساله پرتکرار 
روزنامه  دفتر  اتاق جلسات  در  پیش  روز  چند 
 2 مدت  به  ای  جلسه  برگزاری  داد،  رخ  آوا 
علل  پیگیری  منظور  به  دقیقه   56 و  ساعت 
گرانی زمین و تأثیر منفی مزایده های دستگاه 

آور  قیمت سرسام  بر  مختلف  نهادهای  و  ها 
آن، با حضور طالقانی مدیرکل و حسین زاده 
بنیاد  املاک  و  اموال  کل  اداره  فروش  مدیر 
بازآفرینی شهری  مستضعفان، علیزاده معاون 
فخیم  شهرسازی،  و  راه  کل  اداره  مسکن  و 
بیرجند،  شهرداری  شهرسازی  معاون  زاده 
نماینده  اتحادیه املاک،خوشنام  اربابی رئیس 
انبوه سازان،کریم پور و شبانی مطلع و فعال 
از  به مسائل جدید  این جلسه  در   . اجتماعی 
جمله نقش ۹۰۰ هکتار زمین در قلب شهر و 

تاثیر آن بر گرانی هم پرداخته شد. 

به  نیاز جوانان  از  در شروع بحث  پور   کریم 
مسکن می گوید و این که افزایش بی رویه 
این  به  ترها  قیمت مسکن سبب شده جوان 
نداشته  دسترسی  هیچ  زندگی  نیاز  مهمترین 
باشند. او به ارتباط مستقیم مزایده ها و نامتعادل 
بودن قیمت زمین و مسکن در بیرجند اشاره 
می کند و اذعان می دارد: از چند سال پیش 
که بنیاد مستضعفان، فروش مزایده ای املاک 
خود را در سطح شهر آغاز کرد، رشد بی رویه 
قیمت ها در مناطق مختلف شهر شروع شد. او 
 با تأکید بر این که بیش از 5۰ درصد زمین های 

سطح شهر مربوط به دو حوزه اوقاف و بنیاد 
از  مردم  انتظار  گوید:  می  است،  مستضعفان 
روند  در  که  است  این  انقلابی  نهادهای  این 
خود  اختیار  در  اراضی  واگذاری  کار  اجرای 
از  یکی  وی؛  گفته  به  نمایند.  نظر  تجدید 
مهمترین راهکارها برای مهار شرایط موجود 
عرضه انبوه و فروش نقدی اراضی در مزایده 
هاست چرا که فروش اقساطی، تورم به همراه 
و  راه  عملکرد  بر  هم  نقدی  پور  کریم  دارد. 
شهرسازی و شهرداری دارد و با اشاره به بافت 
 فرسوده که به دلیل داشتن کلیه زیرساخت ها، 

ذخیره خوبی است، اظهار می دارد: متأسفانه 
قوانین سخت گیرانه و بروکراسی اداری، میل 
موجود  واحدهای  بهسازی  به  مردم  رغبت  و 
برده حال آن که  بین  از  را  بافت فرسوده  در 
هایی  مشوق  و  شود  تسهیل  شرایط  چنانچه 
خاص برای متقاضیان لحاظ گردد، قطعاً تغییر 
و تحول در بافت فرسوده شهر را شاهد خواهیم 
بود، ضمن این که بخش زیادی از نیاز شهر به 
مسکن نیز برطرف می گردد. به گفته وی؛ راه 
با توسعه حوزه خدماتی شهر با  و شهرسازی 

وجود ...  ادامه در صفحه ۳

مرکز تخصصی شنوایی و سمعک قائم )عج(
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وزوز  )شنیدن هر صدا در گوش( 
و سرگیجه  از نشانه های شروع 

کم شنوایی می باشد. 

برای آشنایی بیشتر با خدمات، شنوایی 
قائم را به شماره 10008۵90  ارسال نمایید

جناب آقای مهندس اصغرزاده
مدیرعامل محترم شرکت تعاونی مرغداران وحدت سربیشه

فقدان مادر بزرگوارتان ما را نیز اندوهگین ساخت. غفران و رحمت الهی برای آن عزیز 
از دست رفته و سلامتی و طول عمر با عزت برای جناب عالی از پروردگار متعال خواستاریم.
 در ضمن به دلیل شیوع ویروس کرونا و به جهت حفظ سلامتی همه عزیزان و بزرگواران

از برگزاری مراسم معذوریم. برای شادی روح آن مرحومه و ذکر فاتحه ای روز جمعه ۹۹/۵/۳ 
ساعت ۹ صبح بر سر مزار آن عزیز سفرکرده گرد هم می آییم.

 روح پاک شان قرین رحمت و مغفرت الهی باد

هیئت مدیره و کارکنان شرکت تعاونی مرغداران وحدت سربیشه

چهـل روز از وداع تلخ  و غم انگیز مادری مهربان ، خواهری دلسوز و همسری فداکار

مرحومه حاجیه خانم عصمت اصغرزاده 
گذشت. از ابراز همدردی مردم شریف اعم از اقوام، همسایگان ، دوستان و همه کسانی که در 
مراسم تشییع و تدفین آن عزیز سفرکرده مرهمی بر قلب داغدارمان بوده اند صمیمانه تشکر و 
قدردانی می نماییم. ضمنا با توجه به شرایط خاص به وجود آمده در حوزه سلامت و به جهت 
حفظ سلامتی بزرگواران از برگزاری جلسه معذوریم. به همین مناسبت روز جمعه ۹۹/۵/۳  
ساعت ۹ صبح بر سر مزار آن مرحومه گرد هم می آییم و با ذکر فاتحه ای یاد و خاطره آن 

عزیز را گرامی می داریم و روزهای دلتنگی مان را با یاد خوبی ها و صبوری هایش 
سپری می کنیم. روحش شاد و یادش گرامی 

از طرف خانواده اصغر زاده

جناب آقای مهندس سرحدی
مدیرعامل محترم شرکت پیوند خاوران 

 فقدان پدر بزرگوارتان را تسلیت عرض نموده، از درگاه خداوند متعال برای
 آن مرحوم رحمت و غفران الهی و برای جناب عالی و خانواده محترم تان 

صبر و شکیبایی مسئلت می نماییم.

هیئت مدیره و مدیرعامل اتحادیه شرکت های تعاونی کشاورزی دامداران 
آریان خراسان جنوبی

جناب آقای مهندس جرجانی 
با کمال مسرت انتصاب بجا و شایسته شما را به سمت

 سرپرست سازمان صنعت ، معدن و تجارت خراسان جنوبی
 که بیانگر تعهد ، کارآمدی و تجربه ذیقیمت جناب عالی در حوزه صنعت 
استان می باشد، صمیمانه تبریک عرض می نماییم و از خداوند متعال 

موفقیت و سربلندی تان را مسئلت داریم.
علی اکبر اربابی – شرکت ایمن پویش بیرجند

جناب آقای مهندس جرجانی
انتصاب شایسته جناب عالی را به عنوان 

سرپرست سازمان صنعت ، معدن و تجارت استان خراسان جنوبی 
خدمت شما ، صنعتگران ، مدیران بخش خصوصـی و کارآفرینـان استـان تبریک عـرض می نمـاییم 
ان شاءا... به حول و قوه الهی و توان علمی و تجربی جناب عالی این انتصاب مبدا حرکت 
به سوی تحـول در رونـق اقتصـادی منطقه و منشـا خیـر و برکت در استـان باشـد.

خلیل نژاد ، یزدانی پور – مجتمع فنی تهران

جناب آقای مهندس جرجانی 
 با احترام بدینوسیله انتصاب بجا و شایسته جناب عالی را به سمت 

سرپرست سازمان صنعت ، معدن وتجارت خراسان جنوبی 
تبریک عرض نموده ، توفیقات روز افزون از درگاه 

ایزد یکتا برای شما خواستاریم. 

گروه تولیدی نیلا چرم - دادرس مقدم

جناب آقای مهندس جرجانی
بدینوسیله انتصاب شایسته جناب عالی را به سمت
 سرپرست سازمان صنعت ، معدن و تجارت

 استان خراسان جنوبی
 تبریک و تهنیت عرض نموده و از خداوند باریتعالی توفیقات 

روز افزون تان را آرزومندیم. امید است در عرصه جدید همچون 
عرصه های دیگر خدمتگزاری به نظام مقدس جمهوری اسلامی 

ایران کماکان موفق و موید باشید.

هیئت مدیره و مدیرعامل
 اتحادیه شرکت های تعاونی کشاورزی دامداران آریان خراسان جنوبی

آگهی مزایده فروش گوسفند
شرکت سهامی زراعی سهل آباد در نظر دارد: تعداد ۷۰ راس بره نر پرواری و ۱۰ راس 

میش پرواری را از طریق مزایده حضوری به فروش رساند.
مهلت دریافت قیمت های پیشنهادی در پاکت های سربسته تا قبل از شنبه تاریخ 
1۳۹۹/۵/4 ساعت ۹ صبح به آدرس: نهبندان – روستای سهل آباد- شرکت سهامی 

زراعی سهل آباد تحویل داده شود. 
زمان بازگشایی پاکت ها: در همان تاریخ در محل دفتر شرکت به صورت حضوری 

انجام خواهد شد.
کلیه هزینه های مزایده بر عهده برنده مزایده خواهد بود و شرکت در رد یا قبول 

پیشنهادات مجاز می باشد. تلفن تماس: ۰۹۱۵۹۶۱۹۷۴۵ -  ۰۹۱۵۱۶۰۰۰۱۶

اطلاعیـه
با توجه به تعطیلی دفتر املاک طوس به اطلاع همشهریان عزیز می رساند: از تاریخ ۱3۹۹/۵/2 

لغایت ۱3۹۹/۵/۱۵ با مراجعه به دفتر، با ارائه مدارک مربوطه جهت دریافت اسناد خود
 اقدام نمایند. در غیر این صورت دفتر املاک نسبت به اسناد هیچگونه مسئولیتی نخواهد داشت. 

)ضمنا با اطلاع اتحادیه املاک(     ۰۹۱۵۱۶۱۱۸۶۱ - نیک اختر

2000 متر باغ واقع در تقاب معصوم آباد 
شامل درخت های عناب،

  انگور و پسته به فروش می رسد. 

تلفن: 091۵1638602

تعمیرات تخصصی تجهیزات پزشکی، 
آزمایشگاهی و  دندان پزشکی 

نگین طب   
091۵۵613۷۷۵ -  3244۵040 

جناب آقای مهندس جرجانی
سرپرست محترم سازمان صنعت ، معدن 

و تجارت استان خراسان جنوبی
انتصاب شایسته و مدبرانه جناب عالی را که نماد بارزی از 
 توانایی های ارزشمند، اخلاص و سابقه درخشان تان می باشد 
 تبریک عرض می نماییم. در ضمن از تلاش های ارزنده
 جنـاب آقـای مهنـدس شهـرکی در دوران مسئولیت شان قدردانی 
می نماییـم و مزید توفیقـات شما بزرگواران را ازخـداوند متعال خواستاریـم.

صباغ – شرکت طاق بیست
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قاسمی- نساجی از هنرهای اصیلی می باشد که 
در خراسان جنوبی پیشنیه زیادی دارد و با توجه به 
پتانسیل بالا در این حوزه، توانسته ایم در بخش های 
مختلف آن مانند حوله بافی برندهایی ایجاد کنیم. اما 
نکته قابل توجه این است که برای رقابت با دیگر 
استان هایی که وارد این عرصه شده اند باید از نساجی 
سنتی و حوله بافی سنتی و صرف فاصله بگیریم و 
با توجه به علم روز و خلاقیت هایی در این حوزه، 
گوی رقابت را برباییم و بتوانیم با نوآوری و توجه به 
علم و صنعت، بازارهای جهانی را از آن خود کنیم. 

کیفیت دست بافته ها را بالا ببریم
در همین راستا با سارا راغبی از فعالان حوزه صنایع 
دستی که سابقه 15 ساله فعالیت در این بخش را دارد 
و جزو اولین صنعتگرانی می باشد که در کارگاه دستان 
پر توان با خلاقیت خود طرح های نویی را اجرایی کرده 
است، گفت و گو داشتیم. وی در این زمینه به آوا گفت: 
در خراسان جنوبی ظرفیت های تولیدی در صنایع 
دستی زیاد است اما باید با برنامه ریزی بیشتری وارد 
این حوزه شویم و ما در کارگاه دستان پرتوان نوآوری 
را وارد حوزه نساجی کرده ایم و پارچه های دست 
بافت، کوسن، رومیزی و روتختی و لباس طراحی می 
کنیم. به گفتۀ وی زمانی که در بخش نساجی کار 
می کنیم باید به این گزینه هم توجه شود که بر روی 
پارچه می توان طراحی هایی انجام داد که باعث به 
روز شدن صنعت شود و بازار فروش بیشتری بین تمام 
سلایق پیدا کند. راغبی تأکید کرد: با توجه به علم 
روز و استفاده از دستگاه های مدرن می توان کیفیت 
دست بافته ها را افزایش داد چرا که اکنون دارهایی 
وراد عرصه نساجی شده اند که می توانند هم از نظر 
مساحت فضای کمتری را اشغال کنند و هم از نظر 
کیفیت پارچه های بهتر و یکسانی را تولید می کنند.

خروج از پیله سنتی
این فعال بخش صنایع دستی در استان بیان کرد: 
با توجه به شعار سال که جهش تولید است باید به 
صنایع دستی نیز به چشم یک صنعت پر سود توجه 
شود و با بازاریابی، بازار فروش منسجمی را فراهم آورد. 
راغبی تأکید کرد: مشکل اکنون صنایع دستی خراسان 

جنوبی این است که تولیدکنندگان به چشم یک 
صنعت با تولید بالا به آن نگاه نمی کنند و بازار فروش 
ثابتی هم ندارند و این در حالی است که باید به بخش 
بازاریابی مسئولان توجه داشته باشند تا محصولات 
خاص خراسان جنوبی معرفی شوند. به گفتۀ وی باید 
زیرساخت ها را هم فراهم آورد و از تجربیات دیگر 
استان در بخش صنایع دستی بهره برد و شکل و طرح 
را با برنامه ریزی دقیق پیش برد و از پیله سنتی بودن 
گذشته بیرون بیاییم. راغبی با بیان اینکه علم و سنت 

باید در کنار هم باشند، گفت: پتانسیل بالایی داریم 
که می توان در رنگ و طرح، تنوعی به کار برد و از 
ضایعات گیاهان و میوه هایی مانند زرشک و بنه رنگ 
های طبیعی به پارچه داد. وی تصریح کرد: در استان 
پنبه ای رنگی به نام »مله« تولید می شود که طیف 
رنگی متنوعی دارد که اگر به همین نکته توجه شود 
می توان پارچه های رنگی ارگانیک و طبیعی تولید کرد 
که طرفدران زیادی دارد و اکنون مردم جهان به دنبال 
کارهای طبیعی و هنر دست هستند و می تواند یکی 
از محصولات استراتژیک و اقتصادی استان شود.

جوان گرایی وتغییراتی در تنوع 
فرهنگی،  میراث  کل  اداره  دستی  صنایع  معاون 
صنایع دستی و گردشگری استان نیز در این باره 
عنوان کرد: نساجی سنتی قدیمی ترین نوع صنایع 
دستی در خراسان جنوبی می باشد که برای مدتی 
به فراموشی سپرده شده بود ولی با توجه دوباره به 
این صنعت احیا شد. عباس زاده بیان کرد: اکنون از 
آنجایی که جوانان وارد عرصه شده اند نساجی سنتی 
وارد تغییرات جدیدی شده است و هر روز به روز تر 

می شود و تنوع خاصی در حوزه های کیف، پارچه، 
حوله و لباس داشته ایم و از حوله های دست بافت 
 نیز برای تن پوش حمام و حوله احرام نیز استفاده 
می شود. به گفتۀ وی در حال حاضر تولیدکنندگان به 
این نتیجه رسیده اند که می توانند با ایجاد تنوع بازار 

فروش خیلی بهتری پیدا کنند.

مشکل آموزش 
معاون صنایع دستی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع 

دستی و گردشگری استان با اشاره به اینکه 50 درصد 
از تولیدکنندگان نساجی، تنوع در کار خود را اجرایی 
کرده اند، گفت: این موضوع به دلیل ورود جوانان و 
خلاق در این عرصه می باشد. عباس زاده در زمینه 
دستگاه های به روز نیز عنوان کرد: برخی از هنرمندان 
جوان از این نوع دستگاه ها استفاده می کنند و به روز 
شده اند و حتی توانسته اند حوله های احرام 70 سانت 
را تولید کنند. وی تأکید کرد: کیفیت در نساجی خیلی 
اهمیت بالایی دارد ولی مشکل عمده ما حضور ارگان 
های مختلف در زمینه آموزش می باشد که باعث 
موازی کاری هایی در این زمینه شده اند. به گفتۀ وی 
میراث فرهنگی با اصول درست و استفاده از مدرسین 
مجرب آموزش هایی به هنرجوها می دهند اما دیگر 
ارگان هایی که وارد این حوزه شده اند از افراد کم 
تجربه استفاده می کنند. هر فردی که کمی نساجی 
آموزش دیده است به دیگران هم آموزش می دهد و 
این باعث شده است که محصولات با کیفیت پایین 
تر و ارزان تر وارد بازار شوند دیگر محصولات زیر 
سوال برود  که باید جلوی این موازی کاری ها و تولید 

محصولات بی کیفیت گرفته شود.

نقش نو برای نساجی استان 

پنجشنبه *  2مرداد 1399 * شماره 4686 

از دست رفته ها
* هرم پور

) ادامه سرمقاله از صفحه اول ( من هم فریاد 
ابتذال شرم آور این روزهای شهرم را می 
شنوم. من هم می بینم که در خلأ گرفتاری 
به ابتلای بزرگ کرونا، دیگر خیلی کسی به 
این وضعیت فاجعه بار که هر روز ابعادش 
بیشتر می شود کاری ندارد. من هم مثل شما 
خیلی از روزها و شب ها شرمم می آید در 
خیابان های این شهر قدم بزنم از بس از 
بعضی در و دیوارهایش هوس و شهوت می 
بارد. من هم نگران آینده هستم. من هم مثل 
بعضی از شما خون دل می خورم. می گویند 
خب. پس چکار می کنی؟ تو هم مثل ما در 
خانه نشسته ای و کمتر بیرون می آیی؟ می 
گویم چرا این کار را بکنم؟ اول از همه معتقدم 
این بانوان عزیز شهرم، خواهرانم هستند، 
پس یک تعهد اخلاقی نسبت به آنها دارم. 
اما قبل از این تعهد اخلاقی در قبال حجاب 
شان، یک تعهد انسانی در قبال مهربانی، 
انسانیت و درک درست از شرایط و خواسته 
هایشان دارم. منطقی می بینم و منطقی فکر 
می کنم و سعی می کنم بفهمم که چرا این 
طور می پوشند و این طور می آیند و می 
روند؟ دوم از همه برای خودم یک قانون و 
شیوه در زندگی تعریف کرده ام و گذاشته ام 
روی میز دلم. هر وقت توی خیابان، داخل 
مغازه ای،  درکوچه و پس کوچه ای، بانویی از 
شهرم را با این وضعیت می بینم در دل خودم 
خطاب به او می گویم؛ خواهرم! زیبایی نعمت 
و امانت توست. چه نعمت سرشاری. اصلًا 
شما زیباترین بانوی استان و کشورم. خب. 
حالا به جز این زیبایی چه چیزی در چنته ی 
علم و فرهنگ و ادب داری که بریزی روی 
دایره ادعاهایت؟ چهره ات درست. اندامت 
بیست. تیپت بی نقص. اصلًا اصل جنفیر 
لوپز و آنجلیا جولی. بگو ببینم چند تا کتاب 
خوانده ای؟ موسیقی چی گوش می کنی؟ 
چند ساعت در هفته ورزش می کنی؟چند 
تا تکنیک مواجهه با شرایط بحران روحی را 
یاد گرفته ای؟ چقدر با دوستانت اهل مدارا 
و صبر و گذشتی؟ چقدر اهل مهربانی و 
احترامی؟ چقدر از اقتصاد جامعه و فرهنگ 
شهر و استانت چیزی به یاد داری؟  چند بیت 
شعر حفظی؟ زبان دوم هم یاد گرفته ای؟ چه 
هنرهایی بلدی؟ کلًا بگو ببینم با این صورت 
زیبا که با آن مانتوی شیشه ای جلوباز فکر 
می کنی کلی به هیبتت اضافه شده، روی 

ترازوی  انسانیت که بگذاریمت، چقدر می 
ارزی؟ اصلًا این حرف جناب مولانا را قبول 
داری که »صورت زیبا نمی آید به کار. حرفی 
از معنی اگر داری بیار« ؟ می پرسند خب 
بعدش. می گویم سوم از همه اینکه کاملًا 
جهان  کل  ظرفیت  از  جزئی  ما  معتقدم 
هستیم و لاجرم آن شرایطی را که در حوزه 
فرهنگی و اجتماعی بخشی از جهان در نیم 
قرن گذشته تجربه کرده است ما هم باید 
تجربه کنیم. بحران حجاب و هویت هم 
بخشی از آن است. می گویند یعنی ناگزیز 
از پذیرش این شرایط هستیم؟ یعنی دست 
روی دست بگذاریم تا پنجاه سال بگذرد و 
شرایط عادی شود؟ می گویم اصلًا. اما اینکه 
اولویت را به بحث »چگونگی« بد حجابی 
بدهیم و از »چرایی«  بدحجابی غفلت کنیم 
کاملًا اشتباه است. چهل و دو سال از انقلاب 
می گذرد. در بحث حجاب علیرغم همه 
دغدغه ها هر سال بدتر از پارسال شده ایم. 
پس تصمیم هایمان اشتباه بوده است. مثلًا 
هفته قبل هفته عفاف و حجاب بود. یک 
جاهایی دیگر به مسخره بازی رسیده. بانوی 
محترم کارمندی در همین بیرجند که جزو 
مدل های اینستاگرامی است و شرمت می 
آید کسی ببیند صفحه اش را دنبال می کنی، 
چون در محل اداره چادر و چارقدش درست 
بود، جایزه عفاف و حجاب می گرفت!! می 
پرسند حرف آخرت در بحث حجاب چیست؟ 
چون واقعاً نگران آینده هستیم.  می گویم 
نسل دهه هفتادی و هشتادی ها و حتی 
نودی ها را رها کنید. آنها که در بحث حجاب 
به مدد تصمیم های نابخردانه ما، از دست 
رفتند. اگر دل تان می سوزد بچسبید به 
پرورش دهه هزار و چهارصدی ها. یعنی 
نسلی که  از سال 1400 به بعد متولد خواهند 
شد. در بحث حجاب، جز به پرورش فکری 
و فرهنگی بچه ها به چیز دیگری فکر کنید، 
اشتباه محض کرده اید. شک نکنید. می 
گویند مصداق بده چکار کنیم؟ می گویم 
از حرف و  از شوراهای عریض و طویل، 
شعارها، از دستورالعمل ها و بخشنامه های 
کم زور یا بی زورتان کم کنید و به عمل 
بچسبید. می گویم برای بچه ها اعتبارات 
خاص کنار بگذارید و کتاب بنویسید، بازی 
تهیه کنید، الگو بسازید و روی ذهن شان 
کار کنید. می گویم هر جا و در هر مسندی 
هستید، به نوبه خودتان پدر و مادرهای خوبی 
تربیت کنید تا غصه حجاب فردای بچه ها را 

نداشته  باشید.  
)لطفاً نظرات و پیشنهادات خود را درباره این سرمقاله 

به شماره 09304943831 ارسال بفرمایید(

سندی مهم برای تضمین آینده خراسان جنوبی 

* محبوبه فلاح، دکترای مدیریت و رئیس گروه آمایش
برنامه ریزی و بهره وری سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان

 »خشکسالی سال های اخیر« اصطلاح رایجی است که سال هاست بین برخی از 
سیاستمداران و مردم در خصوص وضعیت بارش در خراسان جنوبی شنیده می شود. 
این کلمه بار معنایی نادرستی به مخاطب القا می کند: »اینکه در گذشته وضعیت بارش در 
منطقه وضعیت مطلوبی بوده و در سال های اخیر مشکل خشکسالی در استان ایجاد شده 
است.« به نظر می رسد لازم باشد به این نکته توجه شود که خشکسالی در خراسان جنوبی 
پدیده ای نیست که مربوط به سال های اخیر باشد. بررسی شاخص »خشکسالی« سالیان 
متمادی در استان نشان می دهد که این پدیده، مرسوم و معمول استان بوده و بالعکس 
»ترسالی« پدیده ای است که هر چند سال در استان بروز می یابد و مجدداً خشکسالی 
های متوالی ظاهر می گردد. تفاوت این دو نگرش منتهی به تعریف دو استراتژی متفاوت 
می شود؛ در حالت نخست منتهی به تصمیم های کوتاه مدت و مدیریت بحران پس از 
وقوع بحران می شود. در حالت دوم نگاه جامع و بلند مدت به پدیده ای که معمول استان 
است، منجر به تدوین برنامه های جامع و بنیادی در این حوزه می گردد. ساختارهایی که 
در زمینه مدیریت منابع آبی در استان خراسان جنوبی وجود داشته است، نشان می دهد 
نسل گذشته استان مقید به نگاه بلندمدت و قائل به طولانی بودن پدیده خشکسالی استان 
بوده اند. وجود قنوات بی نظیر در استان که بالغ بر 6000 رشته در بطن زمین ساخته شده 
است، گواهی بر این مدعاست؛ معماری منحصر به فرد برای مهندسی آب و حفظ آن.  
اما در مقطعی از زمان این نگاه به فراموشی سپرده شده و میراث گذشتگان با مخاطراتی 
مواجه گردیده است. مصرف بی رویه، عدم توجه به بهره وری آب در کشاورزی، صنعت 
و مصارف خانگی و هدر رفت منابع ارزشمند آبی منجر به تشدید بحران آب در استان شد 
و کم آبی را به گزینه نخست مشکلات استان تبدیل نمود. »سند سازگاری با کم آبی« 
خراسان جنوبی، نمود نگاه بلند مدتی است که اخیراً در خصوص مدیریت منابع آبی استان 
حاکم شده است. این سند با بررسی منابع آبی استان در طی سال های متمادی و با توجه به 
تغییرات اقلیمی جهانی به ارائه راهکارهای همه جانبه و فرابخشی پرداخته است. در تدوین 
این سند، بدون تعصب و نگاه های جانبدارانه بخشی، تداوم و بقای موجودیت استان مد نظر 
قرار گرفته است. این سند در مردادماه 1398 به همت کلیه دستگاه های مسئول و خدمات 
رسان مرتبط با آب تدوین شده و پس از تدوین در استان، در کارگروه ملی سازگاری با کم 
آبی نهاد ریاست جمهوری به تصویب رسید.  تامین آب شرب شهرها و روستاهای استان 
با اجرای طرح های اضطراری،  مدیریت تقاضا، مصرف و افزایش ظرفیت تامین و انتقال 
آب شرب )شهری و روستایی( و کشاورزی و صنعت،  افزایش حجم آب قابل برنامه ریزی 
با کیفیت مناسب برای شرب و صنعت از جمله اهداف راهبردی این سند هستند. با توجه 
به اینکه بخشی از هدر رفت آب شرب در مدیریت فضای سبز شهری و فرآیند توزیع آب 
در شهر وروستا ایجاد می شود، طراحی و بومی سازی فضای سبز و منظر با نیاز آبی کم 
)xeriscaping( ، کاهش تلفات هدر رفت آب در شبکه های توزیع آب شهری و 
روستایی و ساماندهی استفاده از پساب تصفیه خانه های استان نیز به عنوان راهبردهای 
اساسی سند سازگاری با کم آبی استان در نظر گرفته شده اند. همچنین نظر به نقش 
حیاتی کشاورزی در استان و ضرورت ارتقای بهره وری در این بخش، افزایش 52 درصد 
کارایی مصرف آب در بخش کشاورزی )زراعت و باغبانی( طی سال های برنامه ششم و 
افزایش 15 درصدی در بهره وری آب محصولات دام و طیور و رشد 5 برابری کشت های 
 مکانیزه و گلخانه ای استان در زمره اهداف سند سازگاری با کم آبی استان قرار گرفته است.  
بر اساس نظر کارشناسان در سند سازگاری با کم آبی استان، عملیات آبخیزداری سهم 
مهمی در صیانت و حفظ منابع آبی استان خواهد داشت و پیش بینی شده است که معادل 
92 میلیون متر مکعب استحصال آب، طی عملیات آبخیزداری تا پایان برنامه ششم توسعه 

در 805 هزار هکتار از سطح حوضه های آبخیز استان انجام پذیرد.

ضربه تولید بی کیفیت و ارزان به هنر خراسان جنوبی

قصر موبـایل راه رو
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تشخیص و رفع بو و نم به روش ایزونانو * صد درصد تضمینی

رتر(
     لولـه بازکنـی ) مدرن ب

روزی
انه 

  شب

فروش انواع عایق استخری، آب بندکننده های قوی ، 
آب بند پلیمری و ...

فروش انواع چسب های ساختمانی، عمومی، صنعتی و ...

چسب سهیل
آدرس: بیرجند / میدان قدس  تلفن تماس: ۰۹۱۵۵۶۱2۵۳۳

تاسیس شرکت علیا سازه رفیع )سهامی خاص( در تاریخ 1399/04/19 به شماره ثبت 6265 به شناسه ملی 14009274340 ثبت و امضا ذیل دفاتر تکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع 
عموم آگهی میگردد. موضوع فعالیت :- انجام پروژه های عمرانی از قبیل :امور پیمانکاری مربوط به کلیه ساختمان ها و ابنیه اعم از چوبی،آجری،سنگی،بتنی و فلزی . - انجام امور پیمانکاری مربوط به بند 
ها،سدها و ساختمان نیروگاه آبی،سازه های هیدرولیکی و تونل های آب،مخازن آب و شبکه های توزیع آب ، شبکه های جمع آوری و انتقال فاضلاب و انشعابات آن ،کانال های انتقال آب و شبکه های آبیاری 
و زهکشی،سازه های دریایی و ساحلی،احداث حوضچه ها و استخر های پرورش و تکثیر آبزیان و عملیات ساختمانی)سیویل( تصفیه خانه های آب و فاضلاب . انجام امور پیمانکاری مربوط به ساخت راه های 
اصلی و فرعی، بزرگراها، آزادراه ها، راه های ریلی، باند فرودگاه، سیستم های انتقال هوایی پایه دار،تونل ها،پل ها،راه های زیر زمینی و سیستم های حمل و نقل شامل)تهیه ، نصب، نگهداری و تعمیر تجهیزات( 
و راهداری و عملیات آسفالت. - انجام امور پیمانکاری مربوط به تولید،توزیع و انتقال نیرو اعم از نیروگاه ها،شبکه های برق وتاسیسات برقی،پست های توزیع و الکترونیک عام و خاص،سیستم های کنترل 
برق و ابزار دقیق. انجام امورتاسیساتی از قبیل : پیمانکاری مربوط به خطوط انتقال )آب نفت،گاز، برق(، شبکه گاز رسانی، تاسیسات مکانیکی و هیدرو مکانیکی،سیستم های سردکننده ساختمان،تاسیسات و 
تجهیزات ساختمان)آب،گاز،برق و فاضلاب( و انتقال زباله، تاسیسات وتجهیزات تصفیه خانه های آب و فاضلاب، وسایل انتقال)آسانسور پله برقی (، سیستم های خبر و هشداردهنده،تجهیزات آشپزخانه و سلف 
و رختشویخانه، سیستم های ارتباطی،شبکه های رایانه ای ساختمان،ماسه پاشی)سندپلاست(، حفاظت کاتودی،پوشش)لاینینگ(،ایستگاه های پمپاژ، تاسیسات مربوط به ساخت و جوشکاری درب و پنجره 
و جوشکاری اسکلت ساختمان - انجام کلیه خدمات مربوط به نقشه برداری و محوطه سازی. درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز 
اصلی : استان خراسان جنوبی ، شهرستان بیرجند ، بخش مرکزی ، شهر بیرجند، محله چهاردرخت )میون ده( ، کوچه شهید آیت ا... مطهری2]شهید منتظری19[ ، خیابان شهیدمحمدمنتظری ، پلاک 200 
، طبقه همکف کدپستی 9714974345 سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ 1000000 ریال نقدی منقسم به 100 سهم 10000 ریالی تعداد 100 سهم آن با نام عادی مبلغ 1000000 ریال 
توسط موسسین طی گواهی بانکی شماره 9/1456 مورخ 1399/04/11 نزد بانک صادرات شعبه خوسف با کد 1901456 پرداخت گردیده است. اعضای هیئت مدیره آقای علی علی آبادی به شماره ملی 
0640460860 و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت 2 سال آقای امیر حسین رفیعی فنود به شماره ملی 0640480081 و به سمت مدیرعامل به مدت 2 سال و به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت 
2 سال آقای غلامرضا علی آبادی به شماره ملی 0652500307 و به سمت عضو هیئت مدیره به مدت 2 سال دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، 
قراردادها عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری باامضاء مشترک آقای امیرحسین رفیعی فنود مدیر عامل و آقای علی علی آبادی نائب رئیس هیات مدیره همراه با مهر شرکت معتبر می باشد 
اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه بازرسان خانم فاطمه ملکی مقدم به شماره ملی 0652222579 به سمت بازرس اصلی به مدت یک سال مالی خانم طاهره خزاعی به شماره ملی 3621011250 به سمت 
بازرس علی البدل به مدت یک سال مالی روزنامه کثیر الانتشار آوای خراسان جنوبی جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد. 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان جنوبی-  اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بیرجند )917323(
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 ثبت درخواست کتاب های درسی تا 20 مرداد

گروه خبر- دبیر شورای آموزش و پرورش استان گفت: سفارش  ۷۶ درصد دانش آموزان در سامانه فروش کتاب های درسی ثبت شده و  دانش آموزان دوره های مختلف تحصیلی تا ۲۰ 
مرداد مجاز به ثبت درخواست برای کتاب های درسی هستند. واقعی با اشاره به عملیات ثبت نام ۸۱ درصد دانش آموزان استان در سامانه سناد ادامه داد: سامانه سناد منبع تغذیه تمامی 
اطلاعات سیستمی بوده و باید مدیران نظارت بیشتری به این حوزه داشته باشند و نسبت به تشکیل شورای ثبت نام مدرسه و اطلاع رسانی های دقیق به اولیا از طرق مختلف اقدام کنند.

تا  خواهشا  سلام.  محترم  خیرین   *
شکست کرونا هزینه های خود را به 
بیماران کرونایی که مقاومت بدنشان 
صفر شده و باید تقویت بشن ولی وضع 
مالیشان هم صفره منظور دارید تا عمری 

دوباره بگیرن اجرکم عندا...

بیرجند  افق  مطلب  خصوص  در   *
جلوی  امروزی  مسئولان   ، در ۱۴۰۰ 
پایشان را می بینند یعنی فقط تا زمانی که 
مسئول هستند برنامه ریزی روزانه دارند 
حتی برنامه ده ساله یا پنج ساله هم ندارند

* سلام از شهرداری بخاطر رسیدگی 
دارم.  رو  تشکر  کمال  بهشتی  خیابان 
الان هوا گرم شده هفته ای یک بار ته 

کانال باید تمیز بشه. 

* اگر می خواین درآینده بازار هفتگی 
بازار برای خرید  یا همان چهار شنبه 
بزرگتر  فضاش  باید  شود  باز  عموم 
و  نکنند  تجمع  زیاد  مردم  تا  بشه 
 راحت و سریع خریدشان انجام دهند .

* سر مقاله تان در مورد رشد جمعیت را 
خوندم. من خودم ۴ فرزند دارم همشون 
بالاست  ما  خونه  خرج  و  محصلند 
بخصوص که در سن رشد هستند ۶ ماه 
پیش یارانه ما رو قطع کردن به اداره کار 
مراجعه کردم بعد کل دوندگی گفتند شما 
تراکنش مالی دارید من کاسبم با سرمایه 
کلی فروش تهران و مشهد کار می کنم 
و اصل سرمایه رو بر می گردونم هر 
چی هزینه کردم برگشت نداشت می 
خواستم به جوانها بگم با ریسمون پوسیده 
مسئولین تو چاه نرید وگر نه مثل من و 
امثال من گیر میوفتین و با سر میرید ته 
چاه به مسئولین هم میگم تا وضعیت 
معیشتی درست نشه هیچ کس رغبتی 
برای موالید نداره و روز  به روز جمعیت 

پیر تر میشن.

* در خصوص افق دید مسئولین ، اینا به 
 فکر  من  و شما  نیستن ، فقط دنبال  پست  
و  مقام  و  منصب  هستن  ،  به  فکر  ا ین 
 هستن  که  چه  نوع  ماشین  خارجی  و  چه 

 خونه   لوکسی  داشته  باشن.

* سلام کلا مسئولان بی خیال کرونا 
شده اند. خواهشا راه ها را ببندید ترک 
 و لر و عرب تو شهر به وفور از کجا 

می آیند کی جوابگو هست؟

* مطلب هماهنگی تیم فعلی توسعه 
امیدوارم آقای  استان واقعا عالی بود. 
معتمدیان عزیز رو  به جایی دیگه نبرن 

و از استان نگیرنش.

* با سلام و عرض خداقوت می خواستم 
تشکر ویژه داشته باشم از پرسنل خدوم 
بیمارستان شهید رحیمی بیرجند  به ویژه 
پرستاران و پرسنل نگهبان که خالصا 
مخلصا  و با حوصله به مریض ها خدمات 

می دهند  اجرتون با آقا سید الشهدا )ع(

عزیز  استاندار  خدمت  سلام  با   * 
 هر روز  از  شما بزرگوار در حل مشکلات مردم 
در روزنامه چاپ می شود که حتما این 
جوری هست به داد مردم روستای منظریه 
و رقویی برسید با این همه مشکل که هیچ  

ارگانی به داد ما نمی رسد. 

* با سلام در مورد تیم توسعه استان اگر 
اوضاع برهمین منوال بگذرد و از استاندار 
حمایت بشه انشاء ا... روزنه امیدی برای 
استان خواهد بود البته به شرط اینکه 
با  نمایندگان محترم هم در هر زمان 
دولت وقت همراه باشند در غیر اینصورت 

دودش تو چشم مردم خواهد رفت .

* با تشکر از تلاش استاندار جهادی و 
محبوب امیدواریم با واگذاری زمین در 
بیرجند جلوی افزایش نجومی مسکن 

را بگیرند.

شه  می  ارزون  داره  دلار  شنیدم   *
امیدوارم همینطور که گرونی رو به دلار 
ربط می دن ارزونی رو هم ربط بدن و 
جنس هایی که چند برابر شده کاهش 
پیدا کنه تا مردم هم یک نفس بکشند  
و بعد مصائب کرونا برای زندگی مردم 

حداقل درد یکی باشد نه هزار تا.

* با سلام در خصوص صرفه جویی 
که مطلب نوشته بودید اگر وقت کردید 
سری به ادارات و مخصوصا اتاق های 
مدیریت شان بزنید. اتاق هایی بزرگ که 
سرد و گرم کردن آن برای یک نفر واقعا 
ستم است اما همیشه شبانه روز باید آماده 
باشد کاش مدیران اتاق جلسات خود را 
جدا می کردند تا تمام روز یک فضای 

بلااستفاده انرژی مصرف نمی کرد. 

تلفن : 32224582 -  نمابر : 32234583
پیام رسان های اجتماعی : 09017245463

سامانه پیام کوتاه : 3000272424

پیام شما

بازگشایی مدارس استان 
براساس وضعیت سه گانه  
ایرنا - مدیرکل آموزش و پرورش استان 
گفت: سه وضعیت قرمز، زرد و سفید 
برای بازگشایی مدارس در نظر گرفته 
شده است و آماده بازگشایی مدارس در 
تاریخ مقرر هستیم. محمدعلی واقعی در 
جمع اعضای شورای بازگشایی مدارس 
استان عنوان کرد: برای مناطقی که 
از سوی ستاد مقابله با کرونا وضعیت 
از ۲ روش حضوری  زرد اعلام شود، 
این  به  می شود  استفاده  مجازی  و 
صورت که کلاس های درس با رعایت 
فاصله گذاری اجتماعی و پروتکل های 
بهداشتی و با نصف جمعیت کلاس ها 
این  در  افزود:  وی  می شود.  تشکیل 
حالت فعالیت مدارس به دلیل افزایش 
تعداد کلاس ها به صورت زوج و فرد 
خواهد بود و همزمان خدمات از طریق 
فضای مجازی نیز ارائه خواهد شد. وی 
گفت: در صورت اعلام وضعیت قرمز 
نیز ارائه خدمات و فعالیت های آموزشی 
مجازی  فضای  طریق  از  پرورشی  و 
است و در مناطق روستایی و عشایری 
محروم از اینترنت و فضای مجازی به 
بسته های  و  درسنامه  توزیع  صورت 
غیر برخط انجام می شود. وی افزود: 
در صورت اعلام وضعیت سفید از سوی 
ستاد مقابله با کرونا، مدارس طبق روال 

معمول  بازگشایی می شود.

خبر ویژه

در نشست آسیب شناسی علل گرانی زمین در بیرجند عنوان شد: 

) ادامه از صفحه اول ( به گفته وی؛ راه و 
شهرسازی با توسعه حوزه خدماتی شهر با 
وجود اراضی خوبی که در انتهای بلوار شهید 
آوینی تا علی آباد لوله داریم، می تواند عرضه 
زمین را بیشتر کند و بخش عمده ای از نیاز 

موجود را رفع نماید.

 پرهیز از خام فروشی 
با استفاده از توان انبوه سازان

رئیس اتحادیه املاک در ادامه از تأثیر سوء 
مزایده ها بر قیمت زمین می گوید و می 
افزاید: از آن جایی که قیمت پایه زمین ها 
در هر مرحله مزایده، آخرین نرخ برنده شده 
شاهد  روز  به  روز  است،  قبلی  مزایده  در 

افزایش غیرواقعی قیمت ها در حوزه مسکن 
و زمین هستیم. اربابی از تجربه های گذشته 
درخصوص واگذاری اراضی به شرط ساخت 
و سکونت می گوید و این که با تعیین بازه 
زمانی چند ساله به منظور ممنوعیت فروش 
می  های  مزایده  برندگان  توسط  اراضی 
شدن  دست  به  دست  از  حدودی  تا  توان 
اراضی و استفاده از این زمین ها به عنوان 
سرمایه ای در دست افراد سودجو جلوگیری 
کرد. وی نیز از عرضه زیاد زمین به عنوان 
راهکاری برای مدیریت شرایط موجود یاد می 
کند و می افزاید: دستگاه های مالک زمین 
می توانند در راستای پرهیز از خام فروشی 
اراضی و تبدیل به احسن کردن آنها ، اراضی 
در اختیار خود را با قیمت مناسب در اختیار 
انبوه سازان قرار دهند.به گفته وی؛ این اتفاق 
از افزایش بی رویه قیمت اراضی جلوگیری 
می کند و مسکن مورد نیاز شهر را تأمین 
می نماید. اربابی، نقش همه دستگاه ها را در 
کنترل قیمت زمین مؤثر می داند و بر این باور 
است حوزه هایی همچون راه و شهرسازی، 
شهرداری، نظام مهندسی ساختمان، تأمین 
اجتماعی و ... می توانند با کاهش هزینه های 
ساخت و ساز در همان حوزه ای که در اختیار 

دارند، قیمت ها را کاهش دهند.

مزایده ، نتیجه ای جز میدان دادن
 به سرمایه دارها ندارد

جوانان  از  جمعی  نمایندگی  به  که  شبانی 
مطالبه گر استان در این نشست حضور پیدا 
کرده،اصل مزایده را ظلمی به مردم می داند 
و بر این باور است که مزایده ، نتیجه ای جز 
میدان دادن به سرمایه دارها به همراه ندارد 
لذا نمی تواند به تأمین مسکن اقشار کمتر 
برخوردار کمک کند. وی با اذعان به اقدامات 
عام المنفعه بنیاد مستضعفان در سطح استان، 
کلان  در  که  گوید  می  هایی  سیاست  از 
کشور نیاز به تغییر دارد و اخیراً این موضوع 
از طریق مطالبه گران استان و در قالب ارتباط 
با نمایندگان مجلس در تهران به طور جدی 
پیگیری شده است. شبانی به تجربه موفق 
مسکن مهر اشاره می کند که توانست قیمت 
ها را بشکند و در خانه دار شدن اغلب افراد 
بنیاد  دهد؛  می  ادامه  و  کند  کمک  جامعه 
مستضعفان و دیگر ادارات و دستگاه هایی که 
زمین در اختیار دارند می توانند با بهره گیری 
از آن تجربه،از خام فروشی جلوگیری کنند و  
اراضی موجود را به انبوه سازان تحویل دهند 
تا به این شکل به ساخت مسکن ارزان قیمت 
و مناسب در استان کمک شود. وی ضمن رد 
کردن مزایده به عنوان راهکاری برای عرضه 
تواند  می  نهادها  دهد  می  پیشنهاد  زمین، 
واگذاری ها را مشروط نمایند مثلًا به افراد 
متقاضی زمین با قیمت پایین تر از نرخ عرف 
منطقه بدهند و ما به ازای آن خرید سه واحد 
مسکونی را مطالبه نمایند یا این که افرادی که 
 در مزایده های دورهای گذشته برنده شده اند 

اجازه  و  شوند  جدید حذف  های  مزایده  از 
مشارکت نداشته باشند. به گفته وی؛ مردم 
منتظرند تا راه و شهرسازی اراضی پادگان را 
از بلاتکلیفی خارج کند و با ارائه این زمین ها 
و همچنین توسعه شهر تا علی آباد، بخش 

زیادی از نیاز موجود را برطرف نماید. 

شهرداری بیرجند در ارائه مشوق ها 
به شدت خصت به خرج می دهد

با  را  نیز حرف هایش  انبوه سازان  نماینده 
این  و  تجربه مسکن مهر شروع می کند 
ایراداتی که داشت،  با وجود  پروژه  این  که 
عده زیادی را صاحب خانه کرد، هزینه های 
ساخت مسکن را کاهش داد و ارزش افزوده 

خوبی برای مالکین به همراه داشت. به گفته 
خوشنام، این تجربه سال ها قبل در حوزه بنیاد 
مستضعفان هم نمود داشت، همان موقع که 
اراضی به صورت مشارکتی در اختیار تعاونی 
ها قرار گرفت و واحدهای سهم بنیاد با قیمت 

مناسب به اقشار کم درآمد واگذار شد.
به باور او، تنها نتیجه مزایده های فعلی، انتفاع 
بنیاد است وگرنه این شیوه فروش بر قیمت 
منطقه ای مسکن به شدت تأثیر دارد و سبب 
گران شدن واحدهای تجاری و مسکونی در 
سطح شهر شده است. وی با پیشنهاد اضافه 
به جهت  خدماتی شهر  محدوده  به  شدن 
هزینه هایی که تأمین زیرساخت های لازم 
تحمیل می کند، مخالف است اما با وقوف 
کامل به این موضوع که بهسازی ۱۶۴ هکتار 
بافت فرسوده شهر به راحتی می تواند بخش 
عمده ای از نیاز موجود را رفع نماید، می گوید: 
در حالی که در برخی شهرها مثل قاین و 
صددرصدی  تخفیف  شهرداری  سرایان، 
مناطق  در  ساز  و  ساخت  برای  عوارض 
فرسوده را در برنامه دارد اما شهرداری بیرجند 
در ارائه مشوق ها به شدت خصت به خرج 
می دهد در حالی که تنها راه ترغیب ساکنان 
مسکن  بهسازی  به  فرسوده  های  بافت 
خود، لحاظ ضوابط تشویقی است. خوشنام، 
توجه به زمین های خالی سطح شهر، بهره 
مساعدت  و  پادگان  های  زمین  از  برداری 
بنیاد مستضعفان، اوقاف و راه و شهرسازی 
در واگذاری زمین را مهمترین راهکار برای 

شرایط موجود عنوان می نماید.

پیامد ساخت 7700 واحدمسکن 
شهری، کاهش قیمت مسکن و 

تحول در بافت های فرسوده

مقام  در  و شهرسازی  راه  اداره کل  معاون 
و  راه  اقدام  از  ها  گلایه  به  پاسخگویی 
به  رایگان  زمین  واگذاری  در  شهرسازی 
متقاضیان می گوید و این که زمین در طرح 
مسکن مهر و در طرح اقدام ملی به صورت 
99 ساله و کاملًا رایگان برای افراد لحاظ 
شده است. علیزاده ایرادات وارده بر مسکن 
از جمله  نبود زیرساخت های لازم  مهر را 
نیروی انسانی کاربلد و متخصص و همچنین 
مصالح مورد نیاز عنوان کرده می گوید: در 
طرح مسکن مهر تعداد 3۱ هزارو ۲۷۶ واحد 
در سطح استان ساخته شد و خراسان جنوبی 
با وجود همه موانعی که در پیشرفت کار مؤثر 
بود، جزو ۴ استانی است که این پروژه عظیم 
را به سرانجام رسانده و در طرح اقدام ملی هم 
در بحث تأمین زمین مورد نیاز جزو استان 
های برتر هستیم. وی مهمترین راه تأمین 
مسکن مناسب و برون رفت از مشکلات 
موجود را ۲۰ ساله کردن برنامه های دولت 
ها می داند و می گوید: برنامه های چهار ساله 
بازه زمانی کوتاهی دارند و نتایج خوبی هم 
نمی توانند به همراه داشته باشند، این موضوع 
با نمایندگان مجلس منتقل شده تا راهکاری 

گفته وی؛ ظرفیت  به  ارائه شود.  آن  برای 
تعیین شده برای استان در طرح اقدام ملی 
۲۴5۰ نفر بوده که با پیگیری های فراوان 
۲ و نیم برابر افزایش یافت، از طرفی 5۴3۲ 
نفر در سامانه ثبت نام کرده اند که در حال 
پالایش می باشند و متأسفانه ریزش زیادی 
در آمار را شاهد هستیم اما هدف این است 
که این پروژه به نحو مطلوبی به نتیجه برسد. 
معاون اداره کل راه و شهرسازی در پاسخ به 
نظر دوستان درخصوص بسته شدن محدوده 
شهر می گوید: در حال حاضر ۲۷ هکتار به 
سایت اداری اضافه شده اما واقعیت این است 
که اراضی اطراف بیرجند دولتی نیست و باید 
تملک شود که دردسرهای خاص خود را دارد.

علیزاده واگذاری زمین مورد نیاز برای احداث 
۱۸۰ واحد به خیرین مسکن ساز را از اقدامات 
این حوزه برشمرده می گوید: ۲۲۸ واحد هم 
به ستاد اجرایی فرامین حضرت امام)ره( واگذار 
شد که با پیگیری هایی که صورت گرفت و با 
قول ستاد مبنی بر مشارکت گسترده تر، این 

واحدها به هزار مورد افزایش خواهد یافت. 
وی به پیگیری های استاندار برای ساخت 
۷۷۰۰ واحد مسکن شهری اشاره می کند و 
بر این باور است که زمین رایگان تحویلی 
برای احداث این واحدها در کاهش هزینه 
ها و قیمت مسکن بسیار مؤثر است و تحول 
قابل ملاحظه ای را در محدوده بافت های 
فرسوده به همراه خواهد داشت. معاون راه و 
شهرسازی از اقدام این مجموعه در واگذاری 
زمین به انبوه سازان گفت که مورد اقبال واقع 
نشد، اگر چه خوشنام در پاسخ به دلیل اصلی 
این اتفاق، ریز کردن زمین ها را تنها چاره 
کار می داند و بر این باور است که کلان 
از  اعتبار زیادی می طلبد که  بودن پروژه، 
توان خیلی از پیمانکاران خارج است حال ان 
که خرد کردن آنها می تواند مشارکت گروه 
های زیادی را به همراه داشته باشد.علیزاده 
در تشریح راهکارهای وزارتخانه برای کاهش 
قیمت ها در طرح اقدام ملی می گوید: اولین 
اقدام این است که از توان انبوه سازان، تعاونی 
ها و گروه های مردمی در اجرای این پروژه 
استفاده شود و با تفاهم نامه ای که وزارت 
راه و شهرسازی به امضا رسانده عمده مصالح 
مورد نیاز این پروژه 3۰ درصد زیر قیمت بازار 
به سازندگان تحویل می شود و طی تفاهم 
ساختمان،  مهندسی  نظام  سازمان  با  نامه 
متقاضیان از تخفیفات این حوزه برخوردار می 
شوند و وزارت کشور هم شهرداری ها را برای 
اعمال تخفیف های ویژه مکلف کرده است.

بخش عمده ای از زمین های موجود 
شهر در اختیار آستان قدس رضوی

و سازمان زمین شهری است

معاون شهرسازی شهرداری هم با اشاره به 
این که مؤلفه هایی همچون زمین، مصالح، 
مجوزها و ... در تعیین قیمت مسکن مؤثر 
بر خلاف تصور دوستان،  است، می گوید: 
مجوزهای شهرداری تنها ۰.5 تا یک درصد 
هزینه ها را شامل می شود و حتی هزینه 
پروانه ساختمان به نسبت دیگر اقلام تنها ۲۰ 
درصد افزایش داشته است. این صحبت وی 
اگر چه مورد نقد حاضرین قرار گرفت اما او 
از تخفیفات ویژه شهرداری در دریافت همین 
مبلغ اندک می گوید و اذعان می دارد: بافت 
فرسوده، دهک های پایین در طرح اقدام ملی، 
جامعه هدف خیرین مسکن ساز، افراد تحت 
تخفیفات  از  و...  حمایتی  نهادهای  پوشش 
شهرداری  های  هزینه  پرداخت  در  ویزه 
برخوردارند. فخیم زاده به چند اقدام عمده در 
راستای توسعه زمین های شهر و کمک به 
رفع مشکل مردم اشاره می کند و می گوید: 

اضافه شدن ۷۸ هکتار محدوده مهرشهر  و  
رفع مشکل ۴۰ هکتار اراضی موسوی از جمله 
این اقدامات است که گره های زیادی را باز 
کرد. او بر خلاف صحبت برخی از حاضران 
محدوده شهر را قابل توسعه نمی داند چرا که 
اطراف بیرجند به جهت گسل های موجود، 
آب های زیرزمینی، بافت های عمومی، صنایع 
فعال و ... محدوده زیادی برای گسترش ندارد. 
معاون شهرداری اظهار می دارد: با توجه به 
آمار موجود از 33۰۰ هکتار محدوده شهر 9۰۰ 
هکتار بارگذاری نشده و ما در این میان زمین 
های بلاتکلیف زیادی داریم که عرضه آن 
بهتر از توسعه شهر می تواند گره از مشکلات 
گرانی زمین باز کند و به عبارتی توسعه درونی 

است که در شرایط فعلی بیشترین کمک را 
به شهر می کند. فخیم زاده با اذعان به نقش 
مزایده ها در افزایش قیمت زمین، بر این باور 
است که مزایده های بنیاد سهم کوچکی در 
این زمینه دارند و خیلی از گرانی ها به دلایل 
متعدد دیگری رقم خورده است که جای بحث 
و بررسی زیادی دارد. وی با تأکید بر این که 
بنیاد زمین زیادی برای عرضه در اختیار ندارد، 
ادامه می دهد؛ بخش عمده ای از زمین های 
موجود شهر در اختیار آستان قدس رضوی و 
سازمان زمین شهری است که قبل از عرضه 
نهایی باید راهکار مناسبی برای ارائه آنها 
موجود  مشکلات  به  تا  شود  بینی  پیش 
دامن نزند. به گفته وی؛ مدیریت اراضی 
ملی  اقدام  طرح  کامل  اجرای  و  موجود 
کار  دستور  در  که  دیگری  برنامه های  و 
دستگاه هاست می تواند در کاهش قیمت 

مسکن در شهر بیرجند مؤثر باشد.

 تا پایان سال مزایده ای 
در بیرجند نخواهیم داشت

آخرین نفر هم طرف دعوای همه حاضرین 
که  بنیاد  املاک  و  اموال  کل  مدیر  بود، 
همه انتقادها را شنیده و در توضیح جامعی 
بنیاد  های  برنامه  و  اقدامات  درخصوص 
مستضعفان در حوزه ها اقتصادی و خدماتی، 
این  کند که همه  تأکید می  نکته  این  به 
برنامه های عام المنفعه نیاز به منابع مالی 
دارد که فروش اموال در اختیار یکی از راه 
های کسب درآمد برای بنیاد است. طالقانی 
با بیان این که بنیاد هم خیلی موافق خام 
در همین شرایط  و  نیست  اراضی  فروشی 
فعلی برای مشارکت گرفتن از انبوه سازان 
جهت بهره برداری از اراضی موجود در ظفر، 
سپیده، امیرکبیر و... فراخوان ارائه شده اما 
کسی استقبال نکرده است، می گوید: ما حق 
فروش اراضی در متراژ خیلی بالا را نداریم 
مگر این که شرکت های خاص با سرمایه 
های مشخص وارد گود مشارکت شوند که 
کار توجیه اقتصادی داشته باشد. وی با تأکید 
بر این که سیاست های کلان بنیاد برگرفته 
از فرمایشات رهبری است ، متذکر می شود: 
تکالیف حوزه های مختلف کاری مثل همین 
فروش املاک نیز بر اساس سیاست های 
ابلاغی تعیین می شود لذا نمی توان از این 
در  گفته وی؛  به  ها تخطی کرد.  سیاست 
راستای همین سیاست های ابلاغی اداره کل 
اموال و املاک استان تعهدات مالی دارد که 
باید از طریق فروش املاک در اختیار تأمین 
نماید. مدیر کل اموال و املاک ذکر این نکته 
را هم لازم می داند که تاکنون ۲3۰ میلیارد 
تومان عایدات بنیاد از محل فروش املاک 
میلیارد   ۲۰۰ که  بوده  جنوبی  خراسان  در 
تومان آن در استان هزینه شده است و با 
پیگیری هایی که شد و بنا به تأکید آقای 
درآمدهای  صددرصد  حاضر  حال  در  فتاح 
به  اختیار  در  اراضی  فروش  محل  از  بنیاد 

استان برمی گردد. طالقانی ادامه می دهد: 
واگذاری ۷۸5 قطعه زمین در اراضی موسوی 
به کلیه مالکین روستای  بیرجند،ارائه سند 
با  مردم  اختیار  در  املاک  تحویل  امیرآباد، 
به  موارد  برخی  در  حتی  و  ویژه  تخفیفات 
صورت رایگان از جمله اقدامات شاخص بنیاد 
در استان است و حتی بنا به دستور آقای فتاح 
در تمامی روستاهایی که بنیاد مالکیت دارد، 
تحویل اراضی به صورت کاملًا رایگان است 
و بر اساس همین دستورالعمل این اتفاق در 
مناطقی مثل نازدشت، مختاران، حجت آباد و 
... رقم خورده است. وی ساخت مدرسه، سالن 
ها و چمن های ورزشی و همچنین پرداخت 
تسهیلات ویژه را از دیگر اقدامات بنیاد در 

راستای خدمت به مردم منطقه معرفی می 
کند و با تأکید بر این که در راستای خدمت 
بتواند هزینه  به مردم ، هر پیشنهادی که 
های تحمیلی به جامعه را کاهش دهد و عام 
المنفعه باشد را می پذیریم. مدیرکل اموال 
و املاک استان به تغییر رویه هایی که در 
بحث برگزاری مزایده های گذشته رخ داده 
اشاره می کند و می گوید: بنا به قولی که 
قبل از این به مردم داده بودیم، تا پایان سال 
مزایده ای در بیرجند نخواهیم داشت ، الان 
هم که دوستان معتقدند نباید فروش املاک 
در مزایده ها اقساطی باشد، این را هم می 
پذیریم هر چند بر این باوریم فروش اقساطی 
بنا به تجربه ای که در موارد متعدد داشته ایم، 
امکان برخورداری از زمین را برای آنها که به 
صورت مشارکتی و با درآمد پایین تر اقدام به 

خرید زمین می کردند،سلب می کند.
طالقانی علت اصلی گرانی زمین را عرضه کم 
آن می داند و بر این باور است که چنانچه 
آستان قدس، شهرداری، راه و شهرسازی و 
... همه و همه نسبت به عرضه املاک در 
اختیار اقدام نمایند و بازار اشباع شود و عرضه 
و تقاضا متعادل گردد، بدون تردید در تعادل 
قیمت مسکن تأثیر بسزایی خواهد داشت. 
وی تأکید می کند: ما هرگز کسی را وادار 
ملک  یک  برای  سنگین  قیمت  تعیین  به 
نمی کنیم و این که بین قیمت پایه تعیین 
شده برای یک زمین توسط کارشناسان با 
قیمت های پیشنهادی خیلی تفاوت دارد باید 
ریشه یابی شود تا برای ممانعت از تکرار آن 

راهکاری ارائه گردد.

 مشارکت در ساخت جایگزین 
 مزایده شود تا ضمن پرهیز از 

خام فروشی، نیاز مسکن تأمین گردد

این نشست مشورتی با همه بحث و جدل 
ها ، با آرامش پاسخ گفتن ها، پذیرش نقاط 
ضعف و ... گذشت و به این جمع بندی رسید 
که مزایده ها با افزایش قیمت  زمین ارتباطی 
تنگاتنگ دارند، فروش اقساطی در مزایده ها 
خواسته یا ناخواسته به گرانی ها دامن می 
زند، عرضه زمین ها به شکل انبوه صورت 
گیرد و از همه مهمتر این که با استفاده از 
توان و تخصص متبحرین و متخصصین 
و انبوه سازان، موضوع مشارکت در ساخت 
جایگزین مزایده شود تا از خام فروشی پرهیز 
شده و نیاز مسکن تأمین گردد. این نتایج 
نصیب  عایداتش  شوند،  عملیاتی  چنانچه 
همه مردم خواهد شد، اما این که دیگر حوزه 
های مرتبط که بارها نام شان عنوان شد و 
از آنها به عنوان ملاکین شهر و به عبارتی 
صاحبان آن 9۰۰ هکتار زمین یاد شد، چقدر 
تابع این تصمیمات باشند و به چه میزان در 
بر  مردم، چشم  رفع دغدغه های  راستای 
سودآوری های خود ببندند و منافع عمومی 
را در نظر بگیرند، چیزی است که مرور زمان 

مشخص خواهد کرد.

 ۹۰۰ هکتار  ؛ در خدمت گرانی زمین

چقدر  به بزرگان مان
توجه کرده ایم؟

دو  ارادت.  و  ادب  عرض  و  سلام 
های  همکلاسی  از  یکی  قبل  سال 
من بیرجند آمده بود بعد از 55 سال 
چند روزی مهمان ما بود روز دوم به 
من گفت برویم بیرجند گردی گفتم 
باشد ایشان گفت همه جای بیرجند را 
دوست دارد ببیند که متوجه پیشرفت 
آن باشد. با هم تمام خیابان ها وکوچه 
پس کوچه ها را گشتیم و همه جاهای 
گشتیم  را  بیرجند  ندیدنی  و  دیدنی 
جدیدی  های  ساختمان  آخرگفت 
است  دیده  فرودگاه  از  آمدن  هنگام 
آنجا را هم برویم بگردیم، گفتم من 
خودم هم آنجا را ندیده ام ولی خوب 
می رویم یک نفر را که تمام مهرشهر 
را بلد باشد پیدا می کنیم تا آنجا را هم 
ببینیم، رفتیم مهرشهر یک نفر را پیدا 
کردیم  که آنجا را هم خیابان به خیابان 
و کوچه به کوچه به ما نشان داد وقتی 
همه کوچه پس کوچه ها و خیابان 
ایشان گفت  را گشتیم  بیرجند  های 
جایی را بود که نگشته باشیم، گفتم 
نه گفت تمام بیرجند را گشتیم ولی 
 حتی یک کوچه بن بست را هم به نام 
»استاد احمد احمدی بیرجندی« ندیدیم 
تا چه رسد به یک خیابان یا یک میدان 
یا یک مدرسه یا موسسه ای به نام 
این بزرگمرد بیرجندی. وی افزود: من 
طی گشت از خیابان ها وکوچه ها  از 
بعضی ها سوال کردم که استاد احمدی 
بیرجندی را می شناسند یا نه و خیلی ها 
حتی نام این بزرگمرد را نشنیده بودند 
و ایشان ابراز تاسف نمود و بنده هم 
از خجالت عرق شرم بر جبینم ظاهر 
واقعیت  این  از  شرمنده  بسیار  و  شد 
شدم در صورتی که در مشهد علاوه 
بر دبیرستانی که به نام ایشان هست 
و مدیریت آن را هم یک بیرجندی به 
عهده دارند موسسه ای از طرف بنیاد 
امام رضا )ع( هم به نام ایشان هست 
بازنشستگی  از  بعد  استاد  چون  که 
بر  را  )ع(  رضا  امام  کتابخانه  ریاست 
عهده داشتند به خاطر عشق و علاقه 
ای که به حضرت داشتند آن موسسه 
هم به نام ایشان نام گذاری نموده اند و 
من نام آن را فراموش نموده ام. دوستان 
می توانند به کتاب بزرگان بیرجند نوشته 
 خانم علیزاده بیرجندی مراجعه نمایند.
وزین  روزنامه  محترم  مدیریت  از 
خواهشمندم  جنوبی  خراسان  آوای 
مطلب فوق را در آوا بگنجانند تا شاید 
امور هستند  راس  در  که  گرانقدرانی 
دیگر  و  برسد  خاطرشان  به  فکری 
کسی مانند بنده شرمنده دوستی نشود 
با توجه به اینکه در سال های قبلی 
»دانشسرای مقدماتی« بیرجند به نام 

ایشان بوده است.
م . ج از بیرجند

پیام رسان های اجتماعی : 09017245463
سامانه پیام کوتاه : 3000272424

 دیدگاه خوانندگان



موفقیت و انرژی

کلاس کنکور

شغل رویاهای خودتان را پیدا کنید

علاقه  خود را جدی بگیرید. افراد ثروتمند کسانی 
هستند که به دنبال کارهای مورد علاقه خودشان 
می روند. وقتی در کاری علاقه  وجود داشته باشد، 
پیروزی و ثروت نیز از راه می رسند. به دنبال جای 
دادن کار مورد علاقه تان در میان خط  کشی های 
اجتماعی نباشید.مثلا با خودتان نگویید: »فلان کار 
را دوست دارم اما کلاس ندارد.« این خلاقیت 
شما است که به کارتان بها می بخشد. تصور کنید 
که کار مورد علاقه شما، نظافت باشد. چون شما 
تمیز کردن را خیلی دوست دارید.  در این صورت 
می توانید یک شرکت خدمات نظافتی راه بیندازید 
و افرادی شبیه به خودتان را دور هم جمع کنید. این 

یعنی با یک تیر، دو نشان زدن.

چند توصیه مهم در انتخاب 
کلاس های کنکور مناسب

قبل از رفتن به کلاس کنکور نخست باید واقع بین 
باشید و ببینید آیا حقیقتا به کلاس کنکور احتیاج 
هست و چنانچه خودتان در منزل تلاش کنید و 
برای آن درس وقت بیشتری بگذارید و با منبع 
های مناسب کار کنید، مشکلات تان با این درس 
حل نمی شود؟  بهتر است چنانچه مشکل جدّي 
در یادگیری دروس ندارید وقت خود را با گذراندن 
در کلاس های آموزشی تلف نکنید، بهتر است 
برای رفع مشکلات خویش از کتاب های آموزشی 
و یا هر منبع و شیوه دیگری که حس می کنید 
برای شما موثر است بهره ببرید و وقت مطالعه خود 
را تلف نکنید.چنانچه در حال تحصیل در مدرسه 
هستید و هنوز درستان تمام نشده است به دنبال 
ثبت نام در چنین کلاس هایی نباشید، زیرا نه تنها 
تأثیرات مفیدی برای شما نخواهد داشت بلکه 
بیشتر باعث خستگی جسمی شما خواهد شد. در 
صورت احتیاج هم شرکت در کلاس های کنکور 
را به زمان هایی غیر از روزهای مدرسه موکول 
کنید. حقیقت این است هیچ کلاس و مؤسسه ای 
نمی تواند ضمانت این را بدهد که شما در بهترین 
رشته قبول خواهید شد و این حرف، تبلیغاتی بیش 
نیست. شرکت در کلاس های آموزشی و کنکور 
تنها می تواند سرعت شما در راستای رسیدن به 
موفقیت را بالا ببرد و تنها اراده، سعی و همت 
شماست که می تواند شما را موفق سازد. چنانچه 
احتیاج به کلاس کنکور دارید، از هر منبعی که می 
شناسید به کسب اطلاعات بیشتر اقدام کنید پس 
با انتخاب کلاس مناسب، برای وقت و هزینه خود 

ارزش قائل شوید.

راز طول عمر بیشتر

راز طول عمر بیشتر، عدم استعمال سیگار و داشتن 
فعالیت های اجتماعی در سنین سالمندی است.  
مشارکت اجتماعی و حضور در فعالیت های اجتماعی 
در هرگروه سنی مفید است.  شواهد قبلی نشان داده 

بودند که ورزش موجب بهبود سلامت و افزایش 
طول عمر می شود، اما مطالعات جدید نشان می دهد 
در بین گروه های دارای تحرک فیزیکی بالا، حضور 
در فعالیت های اجتماعی هم بسیار در کاهش ریسک 

ابتلا به زوال عقل مؤثر است.

فواید مصرف هسته انگور

قوی  بسیار  پلی فنول های  دارای  انگور  هسته 
توجه  قابل  کاهش  باعث  می تواند  که  است 
شود.  بدن  در  اکسیداتیو  استرس  و  التهاب 
ترکیبات آنتی اکسیدانی موجود در هسته انگور 

به کاهش خطر ابتلا به بیماری های مزمن و 
سندرم متابولیک هم کمک می کند. افرادی که 
به طور منظم انگور را با هسته اش می خورند، کمتر 
با خطر افزایش قند خون، افزایش کلسترول و 

افزایش فشار خون روبه رو می شوند.

این غذاها را حذف کنید

کالباس، نان های سفید، پنیر، سیب زمینی سرخ 
کرده و هات داگ ها را از لیست منوی روزانه خود 
حذف کنید. اول از همه، لازم است کالباس و 
سوسیس را حذف کنید که اغلب “مقدار زیادی 

اضافه  غذا ها  این  به  رنگ  و  نمک  چربی، 
محصولاتی  چنین  از  زیاد  استفاده  می شود”. 
می تواند اختلالات جدی در عملکرد کلیه ها و 
کبد ایجاد کند و همچنین بر خاصیت ارتجاعی 

پوست تأثیر بگذارد. 

 کاهش آلودگی با غذاها ی ارگانیک

اگر آلودگی هوا شدید باشد، به سختی می توان 
از اثرات سوء آن در امان ماند، البته اثرات آن را 
با مصرف بعضی غذاها می توان کم کرد. مانند 
استفاده از شیر گرم در اول صبح،  مصرف کاهو، 

مصرف )به دانه( به صورت لعاب، بخور آب در 
ساعات پایانی شب،  اضافه کردن آلوبخارا، رب انار 
و آبغوره به غذاها، استفاده از هویج، این موارد می 
تواند شرایط را برای دفع سموم و آلاینده هایی که 

از طریق هوا وارد بدن شده اند، فراهم کند.

آجیل ها  یک میان وعده خوب

 به جای میان وعده های فرآوری شده و شیرینی ها
مقداری آجیل خام یا بو داده را انتخاب کنید که دارای 
ویتامین زیاد است و به عملکرد مغز کمک می کند. 
 به دلیل ترکیباتی مانند چربی های سالم، فیبر و

کمک ما  سلامت  به  ها  اکسیدان   آنتی 
می کنند. همچنین می سعی کنید آجیل و انواع 
توت ها را مخلوط کرده و یک میان وعده تقویت 
کننده مغز بسازید. بادام،گردو، بادام زمینی، پسته از 

میان وعده های خوب هستند.

با توجه به اینکه امکان ابتلا به ویروس از هر طریقی ممکن است اما آیا امکان ابتلا به کرونا از طریق غذا 
خوردن هم وجود دارد؟ یکی از نگرانی های موجود در ایام شیوع کرونا، احتمال انتقال ویروس از طریق 
غذا و مواد نوشیدنی است. کرونا یک ویروس تنفسی است و عمدتا راه انتقال آن از طریق قطرات تنفسی 
می باشد. دکتر پریوش داوودیان می گوید:  تاکنون از سمت سازمان بهداشت جهانی، هیچ گونه شواهد و 
مدارکی که تأیید کند امکان انتقال ویروس کرونا از طریق غذا و نوشیدنی وجود دارد به دست نیامده است.
 وقتی فرد مبتلا به کرونا روی غذا عطسه یا سرفه کند، ذرات ریز خارج  شده از دهانش تا مدتی در غذا 

باقی می ماند؛ البته این کار در صورت نبود کرونا هم غیر اخلاقی است.        

کووید ۱۹ شوخی بردار نیست، اما عده ای بدون توجه به هشدار های بهداشتی، مشغول انتقال این ویروس 
هستند. در شرایطی که براساس آمار ها هر ۷ دقیقه یک نفر در اثر ابتلا به بیماری کرونا در کشور جان 
می دهد، مردم باید توصیه کارشناسان، پزشکان، پرستاران و مسئولان در زمینه رعایت فاصله اجتماعی و 
استفاده از ماسک را جدی بگیرند تا جلوی افزایش کشتار این ویروس گرفته شود.کووید ۱۹ و به راحتی 
می تواند جان افراد را بدون این که خودشان متوجه شوند، بگیرد.  ویروس کرونا با تمام بیماری هایی که 
تاکنون می شناختیم فرق دارد حتی می توان گفت که از سرطان هم خطرناک تر است.با وجود چنین آمار 

ترسناکی متاسفانه برخی همچنان به نکات بهداشتی توجهی نداشته و اصلا قضیه را جدی نمی گیرند.     

خطر مرگ ؛ کرونا اینجاستآیا  کرونا از طریق غذا و مواد نوشیدنی منتقل می شود؟  

پیش از نقد کردن یا مخالفت کردن یا مطرح کردن 
دیدگاهی متفاوت، صحبت طرف مقابل را بشنویم و به 
روش های گوناگون این پیغام را به او بدهیم که حرف 
او و منظور او شنیده شده و درک شده است. اکثر ما 
فکر می کنیم» اعلام این که صحبت طرف مقابل را 
 متوجه شده ایم« به مفهوم پذیرفتن این نکته است که:
» صحبت او منطقی است و ما هم با وی موافقیم«. 

حتماً تجربه صحبت کردن با یک آدم سرد و بی روح را 
داشته اید. آدمی که هیچ هیجان و افت و خیزی در گفتار و 

اندامش حین ایراد سخنرانی وجود ندارد. 
هیجان  خویش  کلام  در  باید  سخنران  یا  گوینده 
به  مشتاق  سخنرانی  ایراد  حین  و  باشد  داشته 
اعتماد  نیست  لازم  بودن  فروتن  برای  برسد.  نظر 
اعتماد  بدهید.  دست  از  را  خویش  نفس  به 
درک  نتیجه  در  که  اطمینانی  یعنی  نفس   به 
توانایی هایتان به دست می آورید. در عین حال تواضع 
یعنی عقیده متواضعانه ای در خصوص اهمیت خودتان 
داشته باشید. با اعتماد به نفس حرف زدن در نتیجه 

انتخاب کلمات مناسب، تن صدا، ارتباط چشمی و زبان 
بدن حاصل می شود.منظور از این مورد این است که 
به طرف مقابل تان اجازه نظر دادن و صحبت کردن 

دهید و مانع ارائه نظرات و صحبت های آن نشوید. 
چنانچه شما در این حین فهمیدید که فرد مقابل تان به 
خوبی به سوالات تان جواب نمی دهد و گفت و گو در 
حال کاهش است، توصیه می شود که فورا با یادآوری 
یک خاطره و یک داستان کوتاه شیرین جوّ را تغییر دهید 

و به حالت اول بازگردانید.

مهارت گفتگو را یاد بگیریم
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۷4۵
۲۱۶۸۳

۲۱۳4
۱۲۹۷4۶

۳4۶۸۱۷
4۲۶۵
۹۶۲۵۸

۷۶4
سودوکو جدول اعدادی است که امروزه یکی از سرگرمی های رایج در 

کشورهای مختلف جهان به شمار می آید. سودوکو مخفف یک عبارت 
ژاپنی است و به معنی »ارقام باید تنها باشند« است.

تاریخچه: این بازی برای اولین بار در یک مجله پازل آمریکایی در سال 
۱۹۷۹ اتشار یافت اما انتشار آن به طور مستمر و پی گیر برای نخستین 
بار برمی گردد به ژاپن در سال ۱۹۸۶ و از سال ۲00۵ این سرگرمی به 

محبوبیت جهانی دست یافت و نخستین مسابقه ملی آن در سال ۲00۸ در 
فیلادلفیا در آمریکا برگزار شد.

۳۵۷4۸۱۲۹۶

۲۹4۶۳۷۵۸۱

۸۱۶۹۲۵۳4۷

۹۲۱۸۵4۶۳۸

4۷۸۳۹۶۱۵۲

۶۳۵۲۱۸۹۷4

۱4۳۸۶۹۷۲۵

۵۸۹۱۷۲4۶۳

۷۶۲۵4۳۸۱۹

جدول سودکو

یاد یاران

)شهید سید محمد طبسی،  فردوس(:  با نام یگانه، با نام رب، با نام عشق، با نام معبود که ما را آفرید و در بوته انواع آزمایش گذاشت تا ما را امتحان کند و ما را در ترازوی عدلش وزن 
کند و ما را بسنجد. با سلام بر یگانه منجی عالم بشریت آقا امام زمان )عج(. 

لوازم یدکی خودرو با موقعیت عالی و فروش خوب با تمام امکانات
 به فروش می رسد.      ۰۹۱۵۸۶۵۳۰۱۲

طبخ غذاهای اصیل ایرانی با برنج 100 % 
ایرانی و گوشت تازه گوسفندی 

آدرس: خیابان ارتش 
۰۹۱۵۶۵۸۰۷۱۶-۳۲۲۱۸۴۹۰ - ۳۲۲۱۸۲۲۹

در فروشگاه لوازم یدکی اتومبیل به یک تالار و رستوران کریم )خاوران سابق(
نفر همکار و شراکت در کار نیازمندیم.     

۰۹۰۵۹۹۵۳۴۶۲ یم
ند

زم
نیا

به یک راننده جرثقیل پایه دو یا پایه یک 
و یک نیروی درب و پنجره ساز نیازمندیم. 

۳۲۲۳۵۳۷۷ یم
ند

زم
نیا

۰۹۱۵۰۸۰۶۴۵۹ - ۰۹۰۳۹۶۴۲۷۷۳  )عباسی( خیابان نواب صفوی – داخل نواب صفوی ۱۳

* فروش و نصب و تعمیر انواع دوربین های مداربسته تحت شبکه
 و آنالوگ و AHD و تجهیزات جانبی آن 

* ارائـه مشاوره در انتخاب انـواع مـدل دوربیـن های مـدار بسته
* ارائه سرویس های انتقال و ضبط تصاویر، بک آپ گیری از اطلاعات

* فروش و نصب دزدگیر ساختمان و سیستم های اعلان حریق اماکن

 عقد قرارداد با ادارات و ارگان های دولتی

با خاور مسقف  حمل اثاثیه منزل مداحی
 و کارگر ماهر

  شهرام  مداحی    birjand-bar  0۹۱۵  ۳۶۳  ۳۶4۷ @ داخل و خارج شهر   

تهران - مشهد - زاهدان با کارگر بار و تخلیه

امیرآباد- نبش ولی عصر)عج( 4
09155658268  - 09156693515 

نقد و اقساط

فروش و نصب انواع عایق های رطوبتی 
 ایزوگام شرق و دلیجان

مدیریت : حسن آراسته
             حمل بار و اثاثیه منزل
      داخل و خارج شهر
با کادر ماهر و مجرب
      )مسیر سیستان و بلوچستان،
         مشهد، بیرجند و حومه(

بیرجند – خیابان جمهوری ۱۹- حاشیه میدان شهید سندروس  
تلفن: ۳۲۲۲۷۳۶۱

نرخ کلیه خدمات براساس تعرفه خیریه و درآمد حاصله 
صرف درمان نیازمندان می گردد.

 ۹ تا ۱۲ ظهرپزشک عمومی آقای دکتر محمد حسن صائب

4 تا ۶/۳0 عصرپزشک عمومی آقای دکتر حشمت ا... رخش خورشید

 ۹ تا ۱۲ ظهرکارشناس مامایی خانم بهاره فیروز جهان تیغی

 ۸/۳0 تا ۱۱/۳0 صبحدندانپزشک خانم دکتر سیده  راضیه نوربخش

 یکشنبه ، سه شنبه ، پنجشنبهدندانپزشک آقای دکتر شهرام اربابی
 ۳/۳0 تا ۶ عصر

شنبه ، دوشنبه ، چهارشنبه دندانپزشک خانم دکتر مریم قاضی زاده 
۳/۳0 تا ۶ عصر

درمانگاه خیریه حضرت ولی عصر )عج(
ساعات کار ۸ صبح تا ۱۲ ظهر      ۳/۳0 تا ۶/۳0 عصر
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آمار مرگ کرونا در استان دیروز ثابت ماند 

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی بیرجند گفت: فوتی جدید در اثر کرونا نداشته ایم و آخرین آمار فوت شدگان ناشی از کرونا در خراسان جنوبی ۸۸ نفر 
است. دکتر مهدی زاده افزود : ۱۸۹بیمار دارای مشکل حاد تنفسی، هم اکنون در بیمارستان های خراسان جنوبی بستری اند.از این تعداد بیمار حاد تنفسی، 

۸۳ نفر دارای تست کرونای مثبت هستند که ۱۸نفر از آنان در بخش های آی سی یو بستری اند و حال ۴ نفر از آنان مساعد نیست.

* معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار 
دولت  حمایت های  اینکه  بر  تاکید  با 
مشروط به حفظ اشتغال در بنگاه هاست 
گفت : ۱۴ رسته شغلی شامل بیش از 
حمایتی  تسهیلات  از  زیرشاخه،   ۵۰۰
دولت به مشاغل و بنگاه های آسیب دیده 

از کرونا بهره مند می شوند.
گفت:  استان  گاز  شرکت  *مدیرعامل 
تاکنون ۹۳۳۰ کیلومتر شبکه تغذیه و 
که  شده  اجرا  استان  سطح  در  توزیع 
ازاین مقدار 6۳۰ کیلومتر طی چهار ماهه 
نخست سال جاری محقق گردیده است . 
*هزار و ۸۵۵ فقره ازدواج در دفاتر اسناد 

رسمی ازدواج خراسان جنوبی ثبت شد.

اخبار  کوتاه 

وضعیت کرونا در خراسان جنوبی 
نگران  کننده است

ایرنا - معاون بهداشتی دانشگاه علوم بیرجند 
گفت: وضعیت فعلی کرونا در استان خراسان 
جنوبی نگران  کننده و تعداد بیماران حاد تنفسی 
بالا است.کامبیز مهدی زاده افزود: با انجام سه 
فاصله  رعایت  ماسک،  از  استفاده  ساده  کار 
اجتماعی و رعایت دستورالعمل های بهداشتی 
از قبیل شست و شو و ضد عفونی دست ها 
می توان تا ۹۰ درصد از شیوع کرونا جلوگیری 
کرد توصیه می کنیم مردم به محض اینکه از 
منزل یا محیط امن بیرون می آیند از ماسک 
استفاده کنند. مهدی زاده با بیان اینکه مردم 
می توانند نقش بسیار مهمی در پیشگیری از 
شیوع کرونا داشته باشند، تصریح کرد: براساس 
بررسی های انجام شده حدود ۷۵ تا ۸۰ درصد 
کارکنان دستگاه های اداری، اصناف و مردم 
اکنون از ماسک استفاده می کنند اما  اگر ۸۰ 
درصد رعایت کنند و ۲۰ درصد رعایت نکنند 
ویروس کماکان ادامه خواهد داشت لذا تقاضا 
داریم ۱۰۰ درصد مردم از ماسک استفاده کنند.

اجرای طرح حفاظت
 از تالاب کجی نهبندان 

طرح حفاظت از تالاب کجی نهبندان و مقابله 
با پدیده گرد و غبار در پناهگاه این تالاب با 
اعتبار ۳۰۰ میلیون تومان در دست اجراست. 
مدیر حفاظت محیط زیست نهبندان با اعلام 
این خبر گفت : در این طرح فنس کشی سایت 
گردشگری، قرق و حفاظت ۲۲ هزار هکتار از 
در  محلی  جوامع  آموزش  و  تالاب  محدوده 
راستای حفاظت از تالاب و جلوگیری از خسارت 
انجام می شود. وی گفت: تالاب کجی نمکزار 
نهبندان به دلیل گرمای بی سابقه و طوفان های 
شدید از ۱۵ خردادماه سال جاری خشک شده 
است.البته امسال با توجه به بارندگی های مناسب 
در فصل بهار این تالاب نسبت به سال های 

گذشته حدود ۴۵ روز دیرتر خشک شد.

آزمون برای تاییدصلاحیت تدریس 

صدا وسیما -معاون امور هنری و سینمایی 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان از 
برگزاری آزمون کارت صلاحیت تدریس به 
صورت آنلاین خبر داد. سیدعلی زمزم با تاکید 
تدریس  کارت صلاحیت  آزمون  که  این  بر 
بدون اخذ هیچ گونه وجهی از متقاضیان برگزار 
می شود افزود: مرجع رسمی صدور و تمدید 
کارت صلاحیت تدریس، دفتر برنامه ریزی 
و آموزش های هنری وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی است وی  گفت: متقاضیان می توانند 
با مراجعه به سامانه کارت صلاحیت تدریس با 
نشانی aes. farhang.gov.ir برای شرکت 

در آزمون ثبت نام کنند.

 اربعین فقط یک حرکت فیزیکی نیست

ایرنا - نماینده ولی فقیه در خراسان جنوبی 
و امام جمعه بیرجند گفت: اربعین تنها یک 
حرکت فیزیکی نیست بلکه در دل هر انسانی 
وجود دارد. حجت الاسلام و المسلمین سید 
عبادی در نشست کمیته فرهنگی آموزشی 
ستاد اربعین خراسان جنوبی افزود: اربعین تلالو 
نظام عدالتخواهی و به عنوان یک فرهنگ در 
برابر ظلم و ستم متجاوزان و ستمگران است. 
نماینده ولی فقیه در خراسان جنوبی با بیان اینکه 
برنامه ریزی برای برگزاری اربعین باید با قوت 
ادامه داشته باشد تصریح کرد: آیین اربعین به هر 
شکلی که برگزار شود باید ساماندهی شده باشد.

۶ موکب اربعین در استان مستقر می شود

عالیات  عتبات  بازسازی  ستاد  رئیس   - ایرنا 
استان گفت: با توجه به حضور زائران پاکستانی 
در ایام اربعین در استان مجوز استقرار 6 موکب 
زائران حسینی صادر  به  برای خدمات رسانی 
شد. موسی جوینده در نشست کمیته فرهنگی 
و آموزش ستاد اربعین افزود: تا سال گذشته 
خراسان جنوبی به عنوان استان معین ۲ محسوب 
نمی شد اما با توجه به رایزنی های صورت گرفته 
و عبور زائران پاکستانی از این استان از امسال

 خراسان جنوبی استان معین ۲ خواهد بود.

290میلیون تومان برای مرمت
  بافت تاریخی خوسف

۲۹۰میلیون تومان برای مرمت بنا های بافت 
تاریخی خوسف اعتبار ملی و مشارکتی اختصاص 
یافت. مدیر پایگاه بافت تاریخی شهرخوسف گفت: 
با این اعتبار مرمت تعدادی از تک بنا های داخل 
بافت شامل بخشی از قلعه خوسف و خانه میرزاجعفر 
برای راه اندازی دفتر پایگاه بافت تاریخی خوسف 
آغاز شده است.   پریسا جمشیدی استحکام بخشی 
دیوارها، اجرای اندود کاهگل جداره ها، مرمت 
و اجرای بادگیر و کفسازی را از عمده عملیات 
مرمتی که بر روی بنا ها انجام می  شو عنوان کرد.

شناسایی ۱2۷ واحد صنفی متخلف 

ایرنا - مدیرکل تعزیرات حکومتی استان گفت: 
از ابتدای امسال تاکنون 6۸۲ مورد بازرسی از 
واحدهای صنفی استان انجام شد که منجر به 
شناسایی ۱۲۷ واحد متخلف شده است. اشرفی 
افزود: ۱۴۹ گروه گشت مشترک با همکاری 
سازمان صنعت، معدن و تجارت، اتاق اصناف 
استان و دانشگاه علوم پزشکی بر روند فعالیت 
اصناف و واحدهای تولیدی نظارت داشتند که 
به ۲۹۲ واحد متخلف تذکر داده شد.وی تصریح 
کرد: واحدهای دارای تخلف برای صدور رای 
به شعب تعزیرات حکومتی استان معرفی شدند.

تکذیبیه 

در پی درج خبر واژگونی یک دستگاه اتومبیل 
در ورودی بند دره مورخ ۹۹.۴.۲6 ، در شماره 
خراسان   آوای  روزنامه  شنبه ۹۹.۴.۲۸   ۴6۸۱
جنوبی که راننده اتومبیل دارای جراحات شدید 
معرفی شده است، با تکذیب این بخش از خبر 
به اطلاع می رساند حادثه مزبور منجر به جراحت 
شدید یکی از سرنشینان اتومبیل بوده است نه 
عمومی  روابط  است  ذکر  شایان  آن.  راننده 
نشانی پس از دیدن عکس و  سازمان آتش 
فیلم حادثه و همچنین بیرون آوردن مصدوم 
از سمت درب راننده به دلیل واژگونی خودرو 
از سمت شاگرد و احتمالا برخورد سر مصدوم 
)سرنشین جلو( با سنگ ریزه های موجود در 
محل، وی را سهوا با راننده اشتباه گرفته است. 
علی حسینی - رئیس سازمان آتش نشانی
 و خدمات ایمنی شهرداری بیرجند

رضایتمندی مردم، پیامد ارائه شفاف عملکرد مدیران

معاون استاندار به مسئولان تاکید کرد:

گروه خبر- معاون سیاسی،امنیتی و اجتماعی 
استاندار خراسان جنوبی تأکید کرد: رضایتمندی 
و همراهی مردم، مهمترین پیامد ارائه شفاف 

عملکرد دستگاه ها توسط مدیران است. 
خوش خبر با تأکید بر این مطلب در بیست 
و یکمین جلسه شورای اطلاع رسانی استان 
خاطرنشان کرد: با توجه به گام های مؤثری 
که در سال های اخیر در راستای توسعه استان 
برداشته شده، مدیران به منظور اطلاع رسانی 
درست و جامع درخصوص این برنامه ها از 
ظرفیت های رسانه ای موجود، حداکثر استفاده 
شفاف  ارائه  کرد:  تصریح  وی  ببرند.  را 
عملکرد،  گزارش  و  ها  دستگاه  عملکرد 
رضایتمندی و همراهی مردم را به دنبال 
دارد. به گفته وی؛ مردم ثابت کرده اند در 
همه صحنه ها با نظام و دولت همراهند 

و این همراهی موفقیت های چشمگیری 
استاندار  تاکنون رقم زده است. معاون  را 
انعکاس  در  ها  رسانه  نقش  به  اشاره  با 
ها  رسانه  داد:  ادامه  اطلاعات،  و  اخبار 
می توانند با این رویکرد به کمک نظام، 
دولت و مدیران استان بیایند، کما این که 
رسانه ها تاکنون در چارچوب قوانین نظام،  
عملکرد مثبتی داشته اند. خوش خبر ادامه 
داد: ناهماهنگی بین دستگاه های اجرایی 
با رسانه ها در ارائه آمار و اطلاعات درست 
و به موقع به رسانه ها ، شایعه سازی و 

تشویش اذهان عمومی را به همراه دارد.
وی متذکر شد: اطلاعاتی که مدیران در قالب 
پیوست رسانه ای از اقدامات و برنامه های 
خود به رسانه ها ارائه می کنند باید متناسب با 
پذیرش افکار عمومی باشد چرا که اطلاعات 

 پیچیده ، پذیرش مطالب را سخت و دشوار 
می کند. معاون استاندار با اشاره به نقش مهم 

روابط عمومی های دستگاه های اجرایی در 
انعکاس عملکرد دستگاه های اجرایی گفت: 

در  متخصص  و  قدرتمند  عمومی  روابط 
ارتباط گیری موفق با جامعه هدف دستگاه 

نقش بسزایی دارد.
وی ادامه داد: مدیران باید از روابط عمومی ها 

بخواهند پورتال ها و کانال های اطلاع رسانی 
خود را به روزکنند تا سطح دسترسی مردم به 
داده ها راحت تر شود و فرصت برای انتقال 
اطلاعات نادرست در فضاهای مجازی و کانال 

های غیر رسمی و بی هویت سلب شود
سلامت،  که  این  بیان  با  استاندار  معاون 
امنیت و معیشت از سیاست های دولت است 
که به طور ویژه در اقدامات و برنامه های 
دستگاه ها نمود دارد، خاطرنشان کرد: خدای 
را شاکریم که در این سه حوزه، توفیقات 
ارزنده ای داشته ایم که البته نیاز به پشتیبانی 
دارد. خوش خبر تأکید کرد: در همین راستا 
هماهنگی در تولید محتوا و پردازش و نشر 
اطلاعات در اولویت کار شورای اطلاع رسانی 
کمترین بدون  ها  داده  و  مطالب  تا  است 

 عیب و نقص در اختیار عموم قرار گیرد.

گروه خبر- اعضای یک خانواده بهبودیافته 
از ویروس کرونا با تجهیزات جدید رسیده به 
استان توانستند پلاسمای خون شان را با هدف 
کمک به درمان بیماران مبتلا به این بیماری، 

در استان اهدا کنند
در  جنوبی  خراسان  خون  انتقال  مدیرکل 
جمع خبرنگاران گفت: چهار نفر از اعضای 
خانواده که ساکن شهرستان سرایان  این 
هستند، به صورت داوطلبانه برای اهدای 
خون  انتقال  مرکز  به  خون  پلاسمای 
مرکز استان مراجعه کردند. ابراهیم میری 
افزود: ۲ دستگاه پلاسما فرزیس و  مقدم 
کیت های مربوطه به تازگی وارد استان شده 
و خوشحالیم مردم خراسان جنوبی به جمع 
اهداکنندگان پلاسمای کووید ۱۹ پیوستند.

وی با بیان اینکه دستگاه پلاسما فرزیس 
در ۲۳ استان کشور وجود دارد تصریح کرد: 
یکی از ویژگی های دستگاه این است که 
می توان با مراجعه فرد ۵۰۰ تا 6۰۰ سی سی 
پلاسما دریافت کرد که سه برابر دریافت 

پلاسما از یک واحد خون است.
مدیرکل انتقال خون خراسان جنوبی گفت: 
تاکنون ۱۴ نفر از بهبود یافتگان کرونا برای 

اهدای پلاسما در استان مراجعه کردند که با 
روش های اهدای خون، پلاسما از خون آنها 
جدا شد و روز گذشته نیز یک نفر با روش جدید 

پلاسما اهدا کرد. وی عنوان کرد: با روش جدید 
دریافت پلاسما به گلبول های قرمز آسیبی وارد 
نمی شود لذا ترس از کم خونی که ممکن است 

برای برخی رخ بدهد اتفاق نمی افتد و صرفا 
پلاسمای افراد دریافت می شود.

میری مقدم با تاکید بر اینکه افراد می توانند 

در یک سال ۴۸ بار اهدای پلاسما داشته 
اهدای پلاسما ۱۸  یادآور شد: سن  باشند 
سابقه  دارای  زنان  اما  است  سال   6۵ تا 
بارداری یا سقط جنین نمی توانند پلاسما 
اهدا کنند. وی بهترین زمان برای اهدای 
پلاسما توسط بهبودیافتگان کرونا را ۲۸ روز 
بعد از بهبودی اعلام کرد و گفت: یکی از 
کارآزمایی های  در  امروز  که  رویکردهایی 
کرونا  به  مبتلایان  بهبود  برای  بالینی 
پلاسمای  از  استفاده  است  کننده  کمک 

بهبودیافتگان این بیماری است.
جنوبی  خراسان  خون  انتقال  مدیرکل 
بدن  در  موجود  بادی های  آنتی  افزود: 
بهبودیافتگان کووید ۱۹ می تواند به بهبود 
سایر بیماران کرونایی کمک کند این در 
حالیست که زمان تزریق پلاسما به بیمار 
خیلی اهمیت دارد. وی بیان کرد: آن دسته 
از بهبودیافتگان کرونا که تمایل به اهدای 
تا  بهبود  زمانی  بازه  نباید  دارند،  پلاسما 
 اهدای پلاسما را طولانی کنند چون مقدار 

کاهش  آنها  سرم  در  موجود  بادی  آنتی 
هر  اینکه  بیان  با  مقدم  میری  می یابد. 
پلاسمای اهدایی برای یک بیمار استفاده 
در  موجود  پلاسمای  گفت:  می شود، 
بهبودیافتگان کرونا دریافت و فریز می شود 
پیدا  کاهش  بادی  آنتی  طریق  این  از  لذا 
نمی کند. وی ادامه داد: در چهار ماه گذشته 
واحد   ۹۰ و  خون  واحد   ۱۰۰ و  هزار   6
وضعیت  اما  شده  اهدا  استان  در  پلاکت 
کاهش  به  رو  استان  در  خون  اهدای 
گفت:  استان  خون  انتقال  مدیرکل  است. 
نسبت  خون  اهدای  میزان  گذشته  تیرماه 
به ماه خرداد ۱۰ درصد کاهش داشت که 
از مردم تقاضا داریم برای اهدای خون به 
مراکز استان مراجعه کنند. وی بیان کرد: به 
مردم اطمینان می دهیم مراکز انتقال خون 
استان بسیار امن است و هیچ نگرانی بابت 
شیوع یا انتقال بیماری نداشته باشند چون 
پروتکل های بهداشتی به صورت مستمر در 

حال انجام است.

به  اشاره  با  فردوس  فرماندار   - سربازی 
مشکلاتی که مردم در خصوص گرانی ها و 
مسائل مرتبط با کرونا گریبانگیر کشور شده از 
مدیران شهرستان فردوس خواست تا با مردم 
مدار کنند. میرزایی در جلسه شورای اداری این 
شهرستان که به مناسبت سالروز اقامه اولین 

نماز جمعه در کشور برگزار شد تاکید کرد: 
مسئولان دستگاه های اجرایی بیشتر از پیش  
آستانه تحمل خود را بالا ببرند و تمام تلاش 
شان حل مشکلات مردم باشد. وی ادامه داد: 
مدیران نباید فقط در ساعت اداری پاسخگو 
باشند بلکه  باید در تمام اوقات شبانه روز در 

دسترس بوده و آماده به کار باشند.فرماندار 
فردوس، امام جمعه  را فرمانده قرارگاه فرهنگی 
هر شهر برشمرد که می تواند جایگاه نماز جمعه 
را ارتقاء و به عنوان رسانه ای فراگیر در مقابل 
رسانه های پیشرفته بسیار تاثیرگذارتر  باشند. 
امام جمعه فردوس نیز با اشاره به ترس و هراس 

دشمنان از جایگاه نمازجمعه در بصیرت بخشی 
به مردم گفت: امروز در بیش از ۹۰۰شهر کشور 
نمازجمعه اقامه و نقش این یادگار امام راحل در 
تحکیم وحدت و بصیرت مردم بی بدیل است. 
حجت الاسلام بابایی بیشترین هجمه دشمن 
را علیه ولایت فقیه دانست که باید مسئولان 

وکارگزاران نظام اسلامی در جهت تبیین و 
تقویت آن بکوشند. حجت الاسلام شاکری امام 
جمعه باغشهراسلامیه گفت: فعالیتهای فرهنگی 
زیادی با محوریت نهاد امامت جمعه در راستای 
تبیین فرمایشات رهبری و عملی کردن طرح 

مواسات مومنامه انجام ویا در دست اقدام است.

تصمیم خانواده بهبود یافته برای نجات دیگران از کرونا 

فرماندار: مسئولان فردوس با مردم مدارا کنند

آگهی تغییرات شرکت پارسیان پولاد خراسان جنوبی )سهامی خاص( به شماره ثبت 3777 و 
شناسه ملی 10360052010 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1399/02/19 تصمیمات 
ذیل اتخاذ شد : 1 - آقای سید محمد حسین عمادی به شماره ملی 0651477174 به سمت 
رئیس هیئت مدیره و آقای سید جمال الدین عمادی به شماره ملی 0650178327 به سمت 
 نایب رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل و خانم فاطمه امیری پور به شماره ملی 0640189067 
 0651754186 ملی  شماره  به  بهدانی  علی  آقای  و  مدیره  هیئت  اصلی  عضو  سمت   به 
به سمت عضو اصلی هیئت مدیره برای مدت دو سال انتخاب گردیدند . 2 - کلیه اوراق و اسناد 
تعهدآور شرکت از قبیل چک و سفته و اوراق عادی و اداری با امضای سید جمال الدین عمادی 

)مدیرعامل( به همراه مهرشرکت معتبر خواهد بود. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان جنوبی 
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بیرجند )917988(

تاسیس شرکت نان آوران امید آسیابان )با مسئولیت محدود( درتاریخ 1398/03/25 
به شماره ثبت 5983 به شناسه ملی 14008393753 ثبت و امضا ذیل دفاتر تکمیل 
 گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی می گردد. موضوع فعالیت :

 کشت گندم، جو، سبوس، فعالیت در زمینه کالاهای بازرگانی مجاز ، تولید نان ماشینی ، 
 محلی و حجیم درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : 
 از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان خراسان جنوبی ، شهرستان بیرجند ، 
بخش مرکزی، شهر بیرجند، کارگران، خیابان کارگران جنوبی، کوچه کارگر جنوبی21]ش 
ژایونی دولت20[ ، پلاک 0 ، طبقه همکف کدپستی 9716986566 سرمایه شخصیت 
حقوقی عبارت است از مبلغ 1000000 ریال نقدی میزان سهم الشرکه هر یک از شرکا 
آقای علی ترابی به شماره ملی 5230027533 دارنده 480000 ریال سهم الشرکه خانم 
مرضیه رضائی به شماره ملی 5239480281 دارنده 50000 ریال سهم الشرکه آقای روح 
ا... حسنی به شماره ملی 5239896811 دارنده 470000 ریال سهم الشرکه . اعضای 
هیئت مدیره: آقای علی ترابی به شماره ملی 5230027533 به سمت رئیس هیئت مدیره 
به مدت نامحدود و به سمت مدیرعامل به مدت نامحدود، خانم مرضیه رضائی به شماره 
ملی 5239480281 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت نامحدود. دارندگان حق 
امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها، 
عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری با امضای مشترک آقای علی ترابی 
)مدیر عامل( و خانم مرضیه رضائی )نایب رئیس هیئت مدیره( همراه با مهر شرکت معتبر 
می باشد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه. روزنامه کثیر الانتشار آوای خراسان جنوبی 
جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و 

صدور پروانه فعالیت نمی باشد.
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان جنوبی 
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بیرجند )917989(

آگهی تغییرات شرکت پارسیان پولاد خراسان جنوبی )سهامی خاص( به شماره ثبت 3777 و 
شناسه ملی 10360052010 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی مورخ 1399/02/19 
تصمیمات ذیل اتخاذ شد : 1 - آقای سید محمد حسین عمادی به شماره ملی 0651477174 
و آقای سید جمال الدین عمادی به شماره ملی 0650178327 و خانم فاطمه امیری پور به 
شماره ملی 0640189067 و آقای علی بهدانی به شماره ملی 0651754186 به عنوان اعضای 
اصلی هیئت مدیره برای مدت دو سال انتخاب گردیدند. 2 - آقای سید عمادالدین عمادی به 
شماره ملی 0651876605 به عنوان بازرس اصلی و آقای سید ابوالحسن عمادی به شماره ملی 
0650995260 به سمت بازرس علی البدل برای مدت یک سال انتخاب گردیدند. 3 - روزنامه 

آوای خراسان جنوبی جهت درج آگهی های شرکت انتخاب گردید.
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان جنوبی 
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بیرجند )917990(

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان جنوبی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بیرجند 

هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های 
فاقد سند رسمی. برابر رای شماره 139960308001000875-مورخ 1399/3/29 هیئت اول/ دوم موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بیرجند تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی خانم زهرا رضائی فرزند علی به شماره شناسنامه 12 و کد ملی 0653348614 در ششدانگ 
یکباب منزل مسکونی به مساحت 79/82 مترمربع قسمتی از پلاک 1396 – اصلی واقع در خراسان جنوبی بخش دو حوزه 
ثبت ملک بیرجند از محل مالکیت رقیه مددی پور محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
 تاریخ انتشار نوبت اول پنجشنبه: 1۳99/۵/۲        تاریخ انتشار نوبت دوم : یکشنبه 1۳99/۵/19
علی فضلی - رئیس ثبت اسناد و املاک بیرجند

عرضه بهترین و مرغوب ترین انواع برنج ایرانی از بهترین مزارع گلستان )مینودشت(
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امام صادق علیه السلام فرمودند :

لوَلا أنَّ ا... خَلقََ أمیرَ المُؤمنِینَ لفِاطِمَةَ ما کانَ لهَا کُفوٌ عَلیَ ظَهرِ الأرضِ

اگر خداوند امیرمؤمنان را برای فاطمه نمی  آفرید، در زمین همتایی برای او نبود .

)الكافی: ج 1 ، ص 461(

ظریف: یک ساعت صحبت
 امن تلفنی با پوتین داشتم

وزیر امور خارجه از گفت وگوی یک ساعته 
با رئیس جمهور روسیه از طریق صحبت 
تلفنی امن خبر داد و گفت: مردم اطمینان 
داشته باشند که نه این دولت و نه هیچ 
دولت دیگری یک وجب از خاک ایران 
را نه به کسی واگذار می کند و نه اجازه 
استفاده اختصاصی از یک وجب از خاک 
ایران را به کسی می دهد. ظریف با بیان 
اینکه یک قرارداد همکاری میان ایران 
و روسیه وجود دارد که در زمان ریاست 
است،  شده  منعقد  خاتمی  جمهوری 
خاطرنشان کرد: این قرارداد ۱۰ ساله بوده 
و دو تا پنج سال تمدید شده و هشت ماه 
دیگر، ۲۰ ساله می شود. این قرارداد به 
دوره  دیگری از روابط بین الملل و روابط ما 
با روسیه مربوط می شود. با پوتین توافق 
وی  شود.  بازنگری  قرارداد  این  کردیم 
درباره سند همکاری ایران و چین افزود: 
شایعاتی درباره سند همکاری های ایران و 
چین مطرح است که هیچ اثری از واقعیت 
در آن وجود ندارد. در واقع آمریکایی ها 
نگران برآمدن قدرت های جدید هستند. 
او با بیان اینکه صحبت هایی که در زمینه 
قرارداد ۲۵ ساله ایران و چین می شود، 
هیچ بویی از حقیقت نبرده است، یادآور 
شد: ما در این سفر دو تصمیم را گرفتیم 
که در همان زمان نیز اعلام علنی نیز شد. 
اولین تصمیم آن بود که روابط و همکاری 
راهبردی دو کشور را به روابط و همکاری 
جامع راهبردی ایران و چین یا روابط و 
دهیم  ارتقا  راهبردی  جامع  مشارکت 
راهبردی  مشارکت  مرحله  سومین  که 
چینی ها است. دو مرحله دیگر نیز وجود 
دارد که یکی، مشارکت و همکاری جامع 
راهبردی برای همه فصول است که با 
ویژه  مشارکت  دیگر  و  دارند  پاکستان 
است که آن را با روسیه دارند. چینی ها 
مشارکت جامع راهبردی را کشورهایی 
نظیر الجزایر، آفریقای جنوبی و برخی از 

کشورهای اروپایی دارند. 

جمهوری  گفتند:  انقلاب  معظم  رهبر 
را  قاسم  حاج  شهادت  هرگز  اسلامی 
ضربه  قطعاً  و  کرد  نخواهد  فراموش 
خواهد  آمریکایی ها  به  را  متقابل 
ای  خامنه  ا...  آیت  حضرت   زد. 
نخست  الکاظمی  مصطفی  دیدار  در 
ترور  در  آمریکا  جنایت  عراق،  وزیر 
سردار سلیمانی و ابومهدی المهندس را 
یک نمونه از نتیجه حضور آمریکایی ها 

برشمردند و خطاب به نخست وزیر عراق 
افزودند: آنها میهمان شما را در خانه شما 
کشتند و صریحاً به این جنایت اعتراف 
کردند که این موضوع کوچکی نیست. 
الکاظمی همچنین خطاب به رهبر انقلاب 
اسلامی گفت: ارشادات و نصایح جناب 
عالی همچون کلید حل مشکلات است و 
من بابت این راهنمایی ها تشکر و قدردانی 
و  ایران  روابط  انقلاب،   رهبر  می کنم. 

فراوان  اشتراکات  پشتوانه  به  را  عراق 
و  عادات  و  فرهنگی  مذهبی،  تاریخی، 
سنن به معنی واقعی کلمه برادرانه خواندند 
و تأکید کردند: آنچه در روابط دو جانبه 
برای جمهوری اسلامی ایران بسیار حائز 
اهمیت است منافع، مصالح، امنیت، عزت، 
اقتدار منطقه ای و بهبود شرایط در عراق 
است. به گزارش انتخاب، ایشان با تأکید بر 
اینکه ایران هیچگاه بنای دخالت در امور 

عراق را نداشته و نخواهد داشت، گفتند: 
ایران، خواهان عراقِ عزتمند، مستقل و با 
حفظ تمامیت ارضی و وحدت و انسجام 

داخلی است.

رئیس جمهور گفت: اقدامات خوبی برای 
استفاده از ارزی که در برخی کشور ها به 

عنوان ذخیره داریم انجام گرفته است و 
در این ارتباط حداقل با سه کشور به نتایج 
خوبی دست یافته ایم و امیدواریم ارز مورد 
نیاز بانک مرکزی در اختیارش قرار بگیرد و 
مردم شاهد یک تعادل قیمت در روزهای 
آینده در بازار باشند. وی اعلام کرد: در 
راستای حمایت از مستاجران، آن دسته از 

مستاجرانی که دارای حقوق ماهیانه ثابت 
بوده و یا تحت حمایت نهاد های حمایتی 
همانند کمیته امداد امام خمینی )ره( و یا 
سازمان بهزیستی هستند، در شهر تهران 
برای تامین ودیعه مسکن خود می توانند 
درصد   ۱۳ کارمزد  با  وام  میلیون   ۵۰
دریافت کنند، این رقم در شهر های بزرگ 

۳۰ میلیون تومان و در شهر های کوچک 
نیز ۱۵ میلیون تومان خواهد بود.

وی با بیان اینکه از هفته آینده مقررات 
این وام ودیعه اعلام و به بانک ها ابلاغ 
می شود، گفت: مستاجران در پایان مدت 
یک سال اجاره، می بایست کل اصل وام 

ودیعه را به بانک بازگردانند.

یک فعال رسانه  ای اصولگرا در واکنش به 

انتخاب بذرپاش به عنوان رئیس دیوان 
محاسبات نوشت: منتظریم با سهم دادن 
به زاکانی در انتصاب او به ریاست مرکز 
برای  بلند دیگر  پژوهش ها یک گام 
شود. برداشته  مجلس  جایگاه   تنزل 

محمد مهاجری، فعال رسانه ای اصولگرا 

در واکنش به انتخاب مهرداد بذرپاش 
به عنوان رئیس دیوان محاسبات کشور 
در حساب کاربری خود در توییتر نوشت: 
مهرداد  آقای  شبهه ناک  انتخاب  با 
محاسبات،  دیوان  ریاست  به  بذرپاش 
پایین تر  هم  باز  یازدهم  مجلس  شان 

آمد. مبارک باد سهم پایداریچی ها! او 
در ادامه این مطلب نوشت: منتظریم با 
سهم دادن به زاکانی در انتصاب وی به 
ریاست مرکز پژوهش ها یک گام بلند 
دیگر برای تنزل جایگاه مجلس برداشته 

شود.چه می کنه این قالیباف!

ماه  چند  در  مسکن  بخش  مشکلات 
گذشته و افزایش ناگهانی قیمت اجاره 
بها، بار دیگر نام عباس آخوندی را بر 
سر زبان ها انداخت. چرا که بسیاری از 
راه و  کارشناسان، عملکرد وزیر سابق 
شهرسازی را عامل گرفتاری های مردم 
در بخش مسکن می دانند. شخصیتی که 

در دوره ۵ ساله وزارت خود )9۲ -97 ( با 
متوقف کردن مسکن مهر موجب کاهش 
عرضه و التهاب در بازار مسکن شد. وی 
حتی از اجرای طرح مالیات بر عایدی 
مسکن و خانه های خالی که می توانست 
کمی به کاهش اجاره بها و قیمت مسکن 
بینجامد، استنکاف کرد و در نتیجه شاهد 

افزایش 4۰۰ درصدی قیمت مسکن از 
سال 9۲ تاکنون هستیم.

با توجه به سخنان رئیس جمهور در تیر 
ماه امسال مبنی بر عقب ماندگی دولت 
نمایندگان  برخی  مسکن،  بخش  در 
به  آخوندی  محاکمه  لزوم  از  مجلس 
دلیل نقش او در افزایش قیمت مسکن 

و ایجاد مشکلات بسیاری از خانوارهای 
ایرانی گفتند. 

رئیس  و  قوه قضائیه  رئیس  همچنین 
پیگیری  بر  اخیراً  نیز  بازرسی  سازمان 
جمله  از  مسئولان  های  فعل  ترک 
بی توجهی به ساخت مسکن ارزان  قیمت 

تاکید کرده بودند.

جمهوری اسلامی هرگز شهادت حاج قاسم را فراموش نخواهد کرد

تعادل قیمت بازار در روزهای آینده 

 چه می کنه این قالیباف!

میز محاکمه در انتظار بولدوزر مسکن ایرانیان

زاکانی رئیس مرکز پژوهش های 
مجلس شد

علیرضا زاکانی با رأی اکثر اعضای هیئت رئیسه 
مجلس، رئیس مرکز پژوهش ها شد. حسین 
فرهنگی، سخنگوی هیئت رئیسه مجلس شورای 
اسلامی گفت: جلسه هیئت رئیسه که هیئت امنای 
مرکز پژوهش های مجلس نیز هستند، موضوع 
انتخاب رئیس مرکز پژوهش های از میان کلیه 
داوطلبان اعم از آنها که کتبا و یا شفاها اعلام داوطلبی 
کرده بودند بررسی و پس از دو مرحله رای گیری 
“علیرضا زاکانی” با اکثریت مطلق اعضا به عنوان 
رئیس مرکز پژوهش های مجلس انتخاب شد.

 وزیر احمدی نژاد دلخور شد 
اسدا... عباسی وزیر کار، تعاون و رفاه اجتماعی 
دولت دهم که پیش از این اعلام کرده بود یکی 
از مدعیان ریاست دیوان محاسبات مجلس شورای 
اسلامی است، در واکنش به قرار نگرفتن نامش در 
لیست کاندیداهای ریاست این دیوان گفت: بهتر 
است سکوت کنم.  این چهره سیاسی در واکنش 
به اینکه نبودن نام شما در این لیست به معنای 
این است که برنامه های پیشنهادی از طرف شما 
مورد قبول اعضای کمیسیون برنامه و بودجه قرار 
نگرفته است، افزود: خودتان برنامه ها را مقایسه 
کنید. آقایان حتما یک امتیازاتی برای کسانی که 

انتخاب کردند در نظر گرفتند. 

اطلاعیه دادستانی تهران درباره انتقال 
جسد قاضی منصوری  

دادستانی تهران اعلام کرد: جسد قاضی منصوری 
پس از اجری تشریفات قانونی و انتقال از کشور 
رومانی به ترکیه و سپس از طریق فرودگاه امام 
خمینی )ره( وارد کشور شد که بلافاصله با دستور 
معاون دادستان تهران جهت تشخیص هویت به 
پزشکی قانونی منتقل گردید. در گزارش پزشکی 
و  معاینه دقیق جسد  با  است که  آمده  قانونی 
اقدامات پزشکی و تشخیصی  تصویربرداری و 
صورت پذیرفته مشخص شد اولاً بر اساس ظواهر، 
جسد متعلق به غلامرضا منصوری می باشد ثانیاً 
بررسی ها حاکی است که از مکان بلندی سقوط 
نموده است چرا که شکستگی در سر و صورت و 
تنه )کتف راست و چپ و استخوان های صورت( با 

تصویربرداری رویت شد.

وزارت بهداشت مخالف برگزاری 
انتخابات میان دوره ای مجلس 

رحمانی فضلی، وزیر کشور گفت: وزارت بهداشت 
مخالف برگزاری انتخابات میان دوره ای مجلس 
وزارت  پروتکل های  طبق  شد  مقرر  اما  است 
بهداشت، درباره برگزاری انتخابات میان دوره ای 

مجلس در جلسه بعدی بحث شود.

 نسل پنجم اینترنت به زودی در تهران 

رئیس جمهورگفت :فعالیت نسل پنجم اینترنت در 
روزهای آینده در تهران آغاز می شود و به تدریج 
گسترش پیدا می کند. این یک تحول بزرگ در 
برای  فقط  پنجم  نسل  است.  دیجیتال  زمینه 
ارتباطات نیست؛ برای اقتصاد دیجیتال کشور است.

همسان سازی حقوق بازنشستگان 
در پاییز امسال 

مسئله  امسال  پاییز  در  گفت:  جمهور  رئیس 
همسان سازی حقوق بازنشستگان و شاغلین 
اجرایی و عملیاتی شود که امیدواریم کمکی از 
مهر ماه برای بازنشستگان در شرایط فعلی باشد.

 کنکور در ۴ روز برگزار می شود
وزیر کشورگفت: وزارتخانه های علوم، بهداشت 
و آموزش و پرورش متفق بودند که کنکور را در 
موعد خودش برگزار کنیم. ولی قرار شد که به 
جای برگزاری دو روز، کنکور در چهار روز برگزار 
شود و مراکز برگزاری نیز ۵۰ درصد افزایش یابد 
هم چنین عوامل اجرا نیز افزایش یابند. به علاوه 
برای برگزاری مراسم دهه محرم مصوبه ای را 
داشتیم که امیدواریم با اجرای این مصوبه البته 
پس از تأیید ستاد ملی مقابله با کرونا، امسال 
 بتوانیم مراسم بزرگداشت شهادت امام حسین )ع(
و یاران شان را برگزار کنیم و بالاترین مراقبت 

نیز برای مبارزه با کرونا انجام شود.

بانک های کره7 میلیارد دلار ایران را 
آزاد نمی کنند 

مقتدایی عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس گفت:  
بانک های کره جنوبی هفت میلیارد دلار ایران 
را آزادسازی نمی کنند که اگر طی روزهای آینده 
این پول آزاد نشود موج تحریم کالاهای کره ای 
رقم خواهد خورد و پخش برنامه های ساخته شده 
توسط کره جنوبی در صدا و سیما متوقف می شود.

زمان انتظار صدور کارت سوخت
 به ۴ ماه رسید؟!

با توجه به فاصله ۱۵۰۰ تومانی خرید هر لیتر بنزین آزاد 
با قیمت هر لیتر بنزین سهمیه ای،گزارش های مردمی 
حاکی از این است که زمان انتظار برای صدور کارت 

های المثنی سوخت به بیش از 4 ماه رسیده است.

به تعدادی خانم خیاط ماهر و با تجربه با حقوق عالی
 جهت کار در تولیدی عروسک های پولیشی و خز )تولیدی خرس( در مشهد نیازمندیم. 

 مسکن و تمام وسایل زندگی به صورت رایگان در اختیار متقاضیان قرار 
می گیرد با محیطی کاملا زنانه )ضمنا محل کار طبقه پایین و سکونت طبقه بالا می باشد( 

۰۹۱۵۶۰۳۶۰۷۱    فردوس ، خیابان انقلاب ، روبروی اداره پست

به استحضار می رساند: دانشگاه بیرجند با هدف به کارگیري نیروهاي 
متخصص با مدرك کارشناسی ارشد و یا دکتري جهت بهره مندي از 
خدمات آنان در امور پژوهشی و کار در آزمایشگاه ها، از مشمولان 
واجد شرایط دعوت به همکاري می نماید. براساس این فراخوان به  
منظور ایجاد فرصت برابر و رعایت عدالت براي تمامی مشمولان 
دوره سربازي  گذراندن  به  تمایل  که  دانش آموختگانی  و  وظیفه 
 خود در قالب نیروي پژوهشیار امریه را دارند، با داشتن برگه اعزام 
تا تاریخ اول آبان سال جاری می توانند جهت اطلاع از شرایط جذب 
و مدارك مورد نیاز، از تاریخ 1 لغایت 18 مرداد نسبت به ثبت نام 
www.amriye.msrt.ir در سایت امریه وزارت علوم به  نشانی 

 اقدام نمایند.

 اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری خراسان جنوبی
آگهی تشخیص منابع ملی و مستثنیات قانونی

اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان خراسان جنوبی در اجرای 
صدر ماده )2( قانون حفظ و حمایت از منابع طبیعی و ذخایر جنگلی کشور)1371/7/12( و تبصره 
یک ماده )3( آئین نامه اجرایی مصوب )1371/12/16( هیئت وزیران و براساس تفویض اختیار 
شماره 704/100/90 مورخ )1372/4/27( سازمان جنگلها، مراتع و آبخیزداری کشور محدوده 

رقبات حوزه استحفاظی خود را به شرح زیر: 
1 - باقیمانده بقرایی فاقد شماره پلاک واقع در بخش 14 شهرستان زیرکوه حدود اربعه به شرح 
ذیل می باشد: شمالاً: مرتع بقرایی پلاک 66 - اصلی و تپه های ریگ شوری. جنوباً: مرتع بقرایی 
پلاک 66 - اصلی و مرتع اردکول پلاک 305 - اصلی. شرقاً: مرتع بقرایی پلاک 66 - اصلی. 
غرباً: مرتع اردکول پلاک 305 - اصلی. مساحت کل پلاک 78/5570 هکتار و مساحت اراضی 

مستثنیات 41/1117 هکتار و مساحت اراضی ملی 37/4453 هکتار می باشد.
 2 - بشرویه باقیمانده پلاک 2 - اصلی واقع در بخش ثبتی 3 شهرستان بشرویه حدود اربعه به 
شرح ذیل می باشد: شمالاً: اراضی مستثنیات پلاک 2 - اصلی. جنوباً: اراضی مستثنیات پلاک 
2 - اصلی. شرقاً: اراضی مستثنیات پلاک 2 - اصلی. غرباً: اراضی پلاک 9 فرعی از 373 - اصلی. 
مساحت کل پلاک 40 هکتار و مساحت اراضی مستثنیات 16/3 هکتار و مساحت اراضی ملی 

23/7 هکتار می باشد.
 3 - ششدانگ اراضی منابع ملی دهنو و عرب آباد و غیره متداخله پلاک های 184و 197 - اصلی 
واقع در بخش ثبتی 4 شهرستان طبس حدود اربعه به شرح ذیل می باشد: شمالاً: متداخله 
دوهلی، چاه ابول و تلخ آب پلاک های 366و341و 367 - اصلی و حوض چیل و سنگ بلند پلاک 
 347 - اصلی. جنوباً: زنوغان و متداخله ها. شرقاً: متداخله دوهلی، چاه ابول و تلخ آب پلاک های 
366 و341و 367 - اصلی. غرباً: حوض چیل و سنگ بلند پلاک 347 - اصلی و متداخله دشت 
عرب آباد و زین آباد پلاک 194 - اصلی و حوض یک و دو پلاک 364 - اصلی.  مساحت کل 
پلاک 5746/1483  هکتار و مساحت اراضی مستثنیات 600/35  هکتار و مساحت اراضی 
ملی 5145/7983  هکتار می باشد. 4 - بندسار زینل فاقد شماره پلاک واقع در بخش ثبتی 
4 شهرستان سربیشه حدود اربعه به شرح ذیل می باشد: شمالاً: پلاک 9 فرعی از 678 - اصلی 
موسوم به اراضی موات حسن آباد مختاران. جنوباً: پلاک 9 فرعی از 678 - اصلی موسوم به اراضی 
موات حسن آباد مختاران. شرقاً: پلاک 9 فرعی از 678 - اصلی موسوم به اراضی موات حسن آباد 
مختاران. غرباً : پلاک 9 فرعی از 678 - اصلی موسوم به اراضی موات حسن آباد مختاران.  مساحت 
کل پلاک 21/2900  هکتار و مساحت اراضی مستثنیات 11/3497 هکتار و مساحت اراضی ملی 

9/9403  هکتار می باشد.
 به استثنای مستثنیات قانونی تبصره سه )هرپلاک( موضوع ماده 2 قانون ملی شدن جنگلها که 
به وسیله جنگلداران و کارشناسان ذیصلاح این اداره کل بازدید و مشخصات هر رقبه در متن این 
آگهی قید و سوابق مربوط در ادارات منابع طبیعی شهرستان های ذیربط و ادره کل موجود است 
جزو منابع ملی شده موضوع ماده )یک( قانون ملی شدن جنگلها تشخیص و مراتب به اطلاع عموم 
رسانیده می شود تا چنانچه به تشخیص منابع ملی شده هر رقبه معترض می باشند از تاریخ انتشار 
این آگهی در روزنامه کثیرالانتشار حداکثر به مدت شش ماه اعتراض خود را کتباً همراه با مدارک 
و مستندات قانونی به دبیرخانه هیئت مقرر در قانون تعیین تکلیف اراضی اختلافی مستقر در اداره 
منابع طبیعی شهرستان مربوطه ارسال دارند تا مورد رسیدگی قرار گیرد. بدیهی است در صورت 
عدم وصول اعتراض در فرجه قانونی تعیین شده حسب اعلام و درخواست اداره کل منابع طبیعی 

خراسان جنوبی نسبت به اخذ سند مالکیت منابع ملی شده مورد تشخیص اقدام خواهد شد.
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